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Torbalı Atıksu Arıtma Tesisi’nin açılışında konuşan İzmir Büyükşehir
Belediye Başkanı Cemil Tugay, SGK borçlarına değindi, iktidara yüklendi

‘KİŞİYE ÖZEL HİZMET’

8 OCAK 2025 ÇARŞAMBA
4 TL

Derslikler
her daim
pırıl pırıl

MENEMEN Belediye Başkanı
Aydın Pehlivan tarafından Mart
ayında hizmete açılan Çocuk Oyun
Köyü, on ayda tam bir milyonun
üstünde ziyaretçi çekerek büyük
başarı yakaladı. � 12’de 

Minikler
bu köye
bayıldı 

MAAŞLAR GECİKTİ 
İŞÇİLER İSYANDA!

O davada son
söz Yargıtay’da

Ya
KARŞIYAKA İZBAN İstasyonu’nda
açıklama yapan Türkiye Harp Malülü
Gaziler Şehit Dul ve Yetimleri Derneği
İzmir Şubesi üyeleri “En büyük arzumuz
terörün bitmesidir. Ancak bunu yapmanın
yolu bebek katiline özgürlükten
geçmemeli” ifadelerini kullandı. � 4’te

‘MİSAK-I MİLLİ’
üzerinden mesaj
MHP Genel Başkanı Devlet Bahçeli
“Türkiye’nin güvenliği Misak-ı Milli
haritasının son sınırından başlamaktadır.
Bu nedenle komşu coğrafyalarda 
nerede bir kanayan yara varsa orada
bulunmalı, tehdit ve tehlikeler
kaynağında yok edilmeli” dedi. � 4’te

CHP’li Özel’den
hodri meydan!
CHP Genel Başkanı Özgür Özel, Çalışma
ve Sosyal Güvenlik Bakanlığı,
belediyelerin hesaplarına bloke koyarak
İller Bankası’nın payını kesmesi sebebiyle
İzmir'de yaşanan kriz üzerinden iktidara
yüklendi; “Yandaşlardan al, ödemeyen
namussuz” diye konuştu. � 4’te

‘ÜÇÜNCÜ YOL YOK!’

TBMM’DE KONUŞTU

SGK BORCU KRİZİ

4KAZIM ERKMEN

kazimerkmen@gmail.com kokkilinc@yahoo.com

Ekol

AHMET DOĞRUYOL

‘Aile hekimlerine
eziyet’ yönetmeliği

ahmetdogruyol35@gmail.com

Hala çer-çöple mi
uğraşacağız!

7 ÇAĞLAYAN KÖKKILINÇ 11

7Mahalle mahalle
örnek dayanışma

ÇİĞLİ Belediyesi Ocak
ayı olağan meclis
toplantısında AK Parti
ve CHP gruplarının oy
birliğiyle iki arsanın
SGK’ya devredilmesi
onaylandı.Başkan

Onur Emrah Yıldız,
“Bu borçlar hepimizin
desteğiyle bitecek.
Güçlü bir mali yapı
kurarak itibarı 
yüksek bir belediye
olacağız” dedi. � 6’da

EGEKAF’ın
ağır konuğu

yine Ege
Üniversitesi

EGEÜniversitesi, 26-27 Şubat
tarihlerinde yapılacak Ege
Bölgesi Kariyer Fuarı’nda daimi
yerini alacak. Rektör Prof. Dr.
Necdet Budak, organizasyonun
parçası olmaktan gurur
duyduklarını dile getirdi. �10’da 

ADALET VURGUSU

6Karabağlar’da
zehire taviz yok!

YAĞMUR
DAŞTAN

’

İZMİR’İ vuran depremde 11 kişinin
öldüğü Yılmaz Erbek Apartmanı'nda,
o dönem Bornova Belediyesi'nde
görev yapan 7 sanığın 'görevi 
kötüye kullanma' suçundan
yargılanmasına devam edildi. � 3’te

İZMİR Büyükşehir Belediyesi’ne bağlı
İZELMAN ve İZENERJİ'de maaşların
yatmamasından kaynaklı binlerce
çalışan eylem yaptı. Kültürpark 1 No’lu
Hol’deki belediye hizmet binasının
önünde toplanan öfkeli işçiler,
Büyükşehir’e tepki gösterdi. � 3’te
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Çiğli’nin borcunu
bitirecek hamle
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OKULLARDAKİtemizlik sorununun
çözümüne destek olarak öğrencilerin
daha hijyenik ortamda öğrenim
görmesi için harekete geçen İzmir
Büyükşehir Belediyesi, yılın ilk
haftasında hijyen seti dağıttı.  �10’da 
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SOSYAL medyada yayılan bir video, ‘robot
berberler ve kuaförler’ fikrini gündeme taşıdı.
Yapay zekâ tarafından oluşturulan videoda, bir
robotun Elon Musk'ı tıraş ettiği sahneler dikkat
çekti. İzmir Berberler Odası Başkanı Şükrü
Bilgin, “Teknoloji ne kadar ilerlerse ilerlesin,
berberlik mesleği en az bir asır daha ayakta
kalacak ve biz, bu mesleğin onurunu yaşamaya
devam edeceğiz.Yapay zeka belki basma kalıp,
kendini tekrar eden işlerde başarı gösterebilir.
Ancak berberler kişiye özel hizmet verir” dedi.

FANTEZİDEN İBARET
İZMİR Kuaförler Odası Başkanı H. Sezai
Apaydın da “Teknolojiyi işimizde bir yardımcı
olarak kullanabiliriz ancak şunu
unutmamalıyız ki, makineye ruh koymak
mümkün değildir. Ruh, insana özgü bir
özelliktir. Eğer makineye ruh eklenebilseydi, o
zaman belki de insan yaratılabilirdi. Ama şu an
ve yakın gelecekte, teknolojiye ruh eklemek
mümkün değildir. Bu nedenle, robotların veya
makinelerin berberlik ve kuaförlük gibi insana
özel işlerde bizlerin yerini alması, yalnızca bir
fanteziden ibarettir” diye konuştu. �5’te
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Yapay zekâ tarafından oluşturulan ve bir robotun Elon Musk’ı tıraş ettiği sahnelerin
yer aldığı bir video, ‘MAKİNEDEN DE BERBER OLUR MU?’ tartışmasını alevlendirdi
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‘PARTIMIZE ASLA DIZ 
COKTUREMEZSINIZ’

BAŞKAN Tugay, “SGK’nın
alacaklarının yüzde 95’i başka
belediyelerden. Onlardan hiç
bahsetmiyorsunuz. O borçları sizin
kötü ekonominiz yüzünden yaptık.
Bize düşen parayı böyle kesme
hakkınız yok. Bu halk size oy
verdiyse adaletle yönetin diye 
verdi. Kimi cezalandırıyorsunuz
siz?” diye konuştu. � 7’de
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Başarılı sunucu, uluslararası yoga
şampiyonu Merve Tanrıverdi bu güne
kadar yaptığı başarılı işlere yeni bir halka
ekledi. Tele 1 kanalında yayınlana Gezdik
Gördük programını sunmaya başlayan
Tanrıverdi kısa sürede izleyiciden tam
not aldı. Türkiye’yi karış karış gezen ve
bölgenin tarihini, gastronomisini ve
kültürünü ekrana getiren program Merve
Tanrıverdi’nin sunumu ile  daha geniş

izleyici kitlesine ulaşmaya başladı. 
Merve Tanrıverdi ayrıca renkli kişiliği,

güzelliği ve zarafetiyle de ilgi çekiyor. Bu
güne kadar özellikle canlı yayınlardaki
başarısı ve yaptığı bir çok siyasetçi ve
ünlülerle röportajlarda kazandığı
deneyimi yeni programına aktaran
Tanrıverdi görüyoruz ki kısa sürede de
TELE 1 de en çok izlenen bir programına
imza atacak.

MERVE TANRIVERDİ’DEN
YENİ BİR KARİYER ADIMI

Tuna Arman 22 Mart 1969’da
İstanbul’da doğdu. Türk tiyatro, dizi
oyuncusu ve televizyon sunucusu. 1980
yılında AÇOK adlı grupta tiyatroya başladı.
1982 yılında TES Şan Tiyatrosu kursuna
gitti. 1984’te İstanbul Belediye
Tiyatrosu'na devam etti. 1985’te ilk
tiyatrosunu Devlet Tiyatroları Genel
Müdürlüğü'nde Kızıldereliler adlı oyunda
oynadı. Sadri Alışık Tiyatrosu, Abdullah
Şahin Tiyatrosu, Deve Kuşu Kabare,
Asuman Dabak, Tevfik Gelenbe, Tuncay
Özinel, Tiyatro Name, ve Tiyatro Kare
tiyatrolarında oynadı. 2011 yılında engelli

hayvanların varlığına dikkat çekmek
amacıyla, radyo programcısı ve hayvan
hakları aktivisti Tolga Öztorun ve
fotoğrafçı Ateş Kantürk ile birlikte
"Farkında mısın?" projesini
gerçekleştirdi. Projede engelli bir
hayvanla fotoğraflanan her ünlü, makyaj
veya fotoğraf müdahalesiyle engelli
gösteriliyordu. Yine farkındalık için
hayvanlar canlı sayılsın hayvanlara
tecavüz suç olsun diye 7 aktivist ile
beraber kendilerini köprüye bağladılar.
Havvanseverliği ve aktivistliği ile
tanınmaktadır. Kar masalı, Çiftliğimin
Hanımı, Pelesenk ailesi, Biz ayrılamayız,
Aylak Takımı,  Dünya Evi, Bahar, Bir
Küçük Gün Işığı (2022-2023) – Lamia, Üç
Kuruş (2022) – Handan, Çocuklar
Duymasın (2017-2019) – Özlem, İki Yalancı
(2017) – Gülsüm, Aşk Yeniden (2016) –

Mukadder, Çorap Söküğü Derman, Hepsi
1 - Suzan Berbatov, Avrupa Yakası –
Meral, Tatlı Hayat, Evimiz Olacak mı?,
Çiçek Taksi - Manolya Şen (Debriyaj FM
DJ), Cümbüş Sokak, Bizim Mahalle,
Altınkuş Musiki Cemiyeti, Uzak Kentin
İnsanları (Köprü), Mavi Mavi, Uzak Kentin
İnsanları gibi pek çok projede yer aldı.
Dizi, sinema ve tiyatro dünyasında pek çok
unutulmaz karaktere hayat verdi. Tuna
Arman yetenekleri, çok yönlü birikimi,
kendine özgü oyunculuk tarzı, özgün
çalışmaları, güçlü iletişimi, vizyonu,
sosyal sorumluluk yönü, sinema, dizi ve
tiyatro oyunculuğu, sunuculuğu, sanatçı
yönü, aldığı ödüller gibi özelliklerinin yanı
sıra pozitif enerjisi, ışıltısı ve güzelliğiyle
de dikkat çekmektedir. Tuna Arman tüm
bu nitelikleriyle gelecekte de adını sıkça
duyacağımız çok önemli bir isimdir.

Yılların eskitemediği sanatçı
Nesli Özsoy, 2025'te de
çalışmalarına tam gaz devam
edeceğinin müjdesini verdi. Uzun
süre sahnelere ara verdikten

sonra tamamen
kendi yorumundan
oluşan şarkıların
bulunduğu bir
albüm ve bir de
derleme bir
albümde yer alan
şarkısıyla hızlı bir
geri dönüş yapan
Özsoy, yeni yılda da
çalışmalarını

sürdüreceğini belirtti. Genç
kalmanın sırrını çok çalışmaya
bağlayan Özsoy, bir süre
müzikten uzak kalsa da hiç
kopmadığını vurguladı.

TBMM TV denilince ilk akla
gelen isim olan ödüllü spiker
Handan Musaoğlu akademisyen
yönü ile de dikkat çekiyor. Gazi
AHBVÜ İletişim Fakültesi
Gazetecilik, Radyo Televizyon
Sinema ve Halkla İlişkiler
bölümlerinde 3.ve 4.sınıf genç
iletişimcileri yetiştiren usta spiker
Spikerliğin Kitabı’nı 2023 yılında
çıkarmıştı. Hem öğrencilerinden
hem medya dünyasından hem de
iletişime dair ilgisi bulunan hayatın
her alanından ismin yoğun talebi
ile bu kez çok daha kapsamlı hem
mesleğe yeni başlayanlara hem
iletişime dair her insana katkısı
olacak bir kitabın hazırlıklarına
başlamıştı. İlk kitabın çıktığı ocak
2023’ten bugüne kadar gece
gündüz demeden aralıksız çalışan
akademisyen spiker Handan
Musaoğlu 30 yıllık canlı yayın özel
etkinlik ve protokol sunumu

tecrübesinin yanında
akademisyenlik ve eğitmenlik
tecrübesiyle her okuyanın
kolaylıkla anlayabileceği zengin
içerikli iletişim içerikli eşsiz bir
eserle okuyuculara ulaşmaya
hazırlanıyor. Açık oturum, canlı
yayın, ekran, radyo spikerliği,

seslendirme, özel
etkinlik ve protokol
sunumları, spikerlik
eğitimleri, iletişim
fakültesi dersleri gibi
saha çalışmaları yapan
Handan Musaoğlu tüm
bunları kendi birikim

süzgecinden geçirerek güvenilir
bilgilerle kalıcı bir eser olarak
ortaya koymaya hazırlanıyor.
Handan Musaoğlu’nun uzun
süredir adeta ilmik ilmik

işlenerek hazırladığı bu kitap
iletişime spikerlik ve sunuculuğa
dair mihenk taşı olacak. 

CENGİZHAN KAYA

Her insan 
bir dünya 

Güvercin

FATOŞ
KUMRU'DAN
'GÜVERCİN'

Oyuncu
Selahattin
Taşdöğen 

Güzel şarkıcı Fatoş Kumru,
sürpriz şarkıyla dinleyenlere
ulaştı. Şarkıcı, Sezen
Aksu'nun fenomen şarkısını
'Güvercin'i yeniden
seslendirdi. Şeker Yapım'dan
8 Kasım’da çıkan eser çok
beğenildi. Eserin klibi
Arnavutköy Joker Garaj'da
çekildi. Kumru, klipte
oyunculuğuyla göz doldurdu.
Söz ve müziği Sezen Aksu ait
parçanın aranjesini Anıl Umut
Özlü yaptı. 'Güvercin'e
yeniden hayat veren Kumru,
tarzıyla da göz doldurdu.

19 Temmuz 1951 tarihinde
Erzurum'da doğdu. 1986
yılında Marmara
Üniversitesi Güzel
Sanatlar Fakültesi Resim
Bölümü'nden mezun
oldu. Kariyeri boyunca
çeşitli tiyatro oyunları,
dizi ve filmlerde rol aldı.
Selahattin Taşdöğen aynı
zamanda bir öğretmen
bir eğitimcidir.
Selahattin Taşdöğen
dünyada bu kadar çok
sayıda ve farklılıkta
projede yer alan nadir
oyunculardan bir
tanesidir. Selahattin
Taşdöğen yetenekleri,
çok yönlü birikimi,
kendine özgü
oyunculuğu, özgün
projeleri, güçlü iletişimi
ve oyunculuğu, tiyatro,
sinema ve dizi oyuncusu
yönü, seslendirmedeki
başarısı, eğitimci yönü
gibi özelliklerinin
yanında pozitif enerjisi,
karizması, iş disiplini ve
sempatikliğiyle de dikkat
çekmektedir.
Oyunculuğu ile efsaneler
arasında yer alan bugüne
kadar pek çok ödülde
kazanan Selahattin
Taşdöğen, tüm bu
nitelikleriyle gelecekte
de adını sıkça
duyacağımız çok önemli
bir isimdir.

Nebahat
Karyağdı
Antalya’da
doğdu. 2001‘de
Antalya Tic. ve
San. Odası
Anadolu Güzel
Sanatlar Lisesini
(ATSOAGSL)
bitirdi. 2005’de
Anadolu
Üniversitesi Eğitim
Fakültesi Güzel
Sanatlar Eğitimi
Bölümü’nü bitirdi.
2006’da Anadolu
Üniversitesi Eğitim
Bilimleri Enstitüsü’nde “Özel
Öğrenci” oldu. 2016’da Altınbaş
Üniversitesi Sosyal Bilimler
Enstitüsü Sanat ve Tasarım Fakültesi
Plastik Sanatlar Bölümünde Yüksek
Lisans programından mezun oldu.

2009’da UNESCO,
Uluslararası Plastik
Sanatlar Derneği
(UPSD)ve Güzel Sanatlar
Birliği üyesi oldu.
2012’de UNESCO
Uluslararası Plastik
Sanatlar Derneği
(UPSD) Yönetim Kurulu
Üyesi olmuştur.
2024’de UNESCO
Resmi Partneri-
International
Association of Art,
Türkiye Milli Komitesi,
Uluslararası Plastik

Sanatlar Derneği’nin Genel
sekreteri oldu. Ulusal ve Uluslararası
yarışmalarda 5 kez “Yılın En İyi Genç
Ressamı” ödüllerini almıştır. Sanat
ve kültür programlarına katılmakta
ve sanat tarihi üzerine yazılar
yazmaktadır. 

Başarılı spiker , program sunucusu Ezgi
Kılıç, son dönemdeki yoğun ve başarılı
çalışmaları ve dikkat çekerken, artık Ana

Haber ile izleyiciyle buluşmaya başladı.
Hafta içi her akşam Ana Haber bülteni ile
saatler 17.00 gösterdiğinde izleyici ile

buluşmaya başlayan Ezgi Kılıç diksiyonu,
güzel Türkçesi ve haberci yönünün yanı sıra

şıklığı ve zarafetiyle ekranın en dikkat çekici
ismi oldu. Düzgün fiziği ve etkileyici güzelliği
ile gözleri üzerine çeken Ezgi Kılıç, haber
spikerliği kariyerinde de iş disiplinini ve
düzenini ön planda tutarak profesyonelliğini
sergiledi. Sunuculuk alanındaki başarılarıyla
tanınan Ezgi Kılıç, ana haber spikerliği
kariyerinde de büyük bir potansiyele sahip

olduğunu gösterdi. Ezgi Kılıç’ın ana
haberdeki performansı, genç nesil için ilham
verici bir örnek teşkil ederken, onu daha
büyük projelerde görmeye hazırlanıyoruz.
Hem sunuculuk alanındaki katkılarıyla hem
de ana haber spikerliği kariyerindeki
yükselişiyle Ezgi Kılıç, adından sıkça söz
ettirmeye devam edecek gibi görünüyor.

Ezgi Kılıç ile Ana 
Haber Lider Haber’de! 
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AKTÜELEditör: Hakan Serbest Tasarım: Sedat Araz2 8 Ocak 2025 Çarşamba

Ezgi Kılıç ile Ana 
Haber Lider Haber’de! 

Ünlü spiker Handan Musaoğlu 2025 yılında
yepyeni bir kitapla okuyucuya ulaşacak! 
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Ressam NEBAHAT KARYAĞDI

OYUNCU
TUNA ARMAN 
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İzmir Büyükşehir Belediyesi’nde maaşlarda yaşanan gecikmeler nedeniyle işçiler eylem
başlattı. Binlerce işçi Kültürpark 1 No’lu Hol’deki belediye hizmet binasının önünde toplandı

İZELMAN ve İZENERJİ'de
maaşların yatmamasından kaynaklı
binlerce işçi tam gün iş bıraktı. İzmir
Büyükşehir Belediye Başkanı Cemil
Tugay, belediyeye bağlı 29 şirkette
maaşların yattığını, 3 şirkette ise
maaşların 3 gün sonra yatacağını
açıklamıştı. DİSK Genel İş'e bağlı
1.2.3 ve 9 No’lu Şube Yönetim
Kurulları ise buna itiraz etti ve
İZELMAN ve İZENERJİ’de tam gün
iş bırakma kararı alındı. İlk önce
Genel İş İzmir Şubeleri önünde
toplanarak Kültürpark Basmane
Kapısı’na doğru yürüdü. Alkışlar ve
sloganlar eşliğinde Basmane
Meydanı’nda toplanan işçiler daha
sonra Kültürpark’a girerek 1 No’lu
holün önünde birleşti.

“DOĞUMDAN ÖLÜME”
DİSK/Genel-İş Sendikası İzmir 1-

2-3 ve 9 No’lu Şubeleri adına Genel İş
2 No’lu Şube Başkanı Ercan Gül,
basın açıklamasını okudu. Basın
açıklamasında şu ifadeler kullanıldı:

¨Bizler İZENERJİ ve İZELMAN

şirketlerinde çalışan emekçiler olarak
İzmir Büyükşehir Belediyesine ve
İzmir halkına hizmet eden; gece
gündüz demeden, alt yapısından üst
yapısına, doğumdan ölüme kadar
kesintisiz hizmet veren işçileriz. Ancak
maaş ve sosyal haklarımızın
ödemesini, alınterimizin ve
emeğimizin karşılığını zamanında
alamayan işçileriz. 

Merkezi iktidarın özellikle yerel
seçimlerin ardından kaybedilen
Belediyeleri kast ederek
Cumhurbaşkanı’nın silkeleyin
çıkışından sonra hazineden gelen
belediye paylarında SGK ve VERGİ
borçlarından dolayı kesinti yapılması
ve İzmir Büyükşehir Belediyesi

bürokratlarının çözüm
üretememesinden kaynaklı yıl sonu
alacaklarımız olan ikramiye ve eğitim
yardımı alacaklarımız maalesef
ödenmemiştir. 

Yaptığımız eylemde ve basın
açıklamasında bizler hazineden gelen
paranın bir buçuk milyar kesintiye
uğradığını söylememize rağmen İzmir
Büyükşehir Belediyesi Başkanı Cemil
Tugay‘ın basına yaptığı açıklamada bir
kesinti yapılmayacağını düşünüyoruz
söylemi, biz sendikacıları sanki yalan
söylüyoruz pozisyonuna düşürmüştür.
Bizler yaptığımız açıklamaları belediye
bürokratlarının vermiş olduğu ve mali
işlerden aldığımız net bilgiler üzerine
paylaşıyoruz. Belediye Başkanımız

Sayın Cemil Tugay’ın vergi borcundan
kesinti yapılan paranın kurtarılması ve
bu borcun yapılandırılmasını kabul
edilir umuduyla belediyeye geri iade
edilmesi yönünde beklentisi
olmasından dolayı yaptığı açıklamayı
düzeltmesini talep ediyoruz. Bu
kaosun son bulmasının ve ortadan
kaldırılmasının bir tek yolu var oda
alacaklarımızın ödenmesidir.¨

İLÇELERE ÇAĞRI
DİSK Ege Bölge Temsilcisi Memiş

Sarı da “Tüm belediye başkanlarını bu
mücadeleye davet ediyorum. Var
mısınız? İktidarın bu politikaları
işçileri vuruyor. İZELMAN ve
İZENERJİ işçileri maaşlarını ve
birçok haklarını alamadı. Bu paranın
kesileceği bilinmekteydi. Eski belediye
başkanlarının bıraktıkları bu yüklerin
faturalarını biz işçilere kesemezsiniz.
Sizin belediye başkanlarınız ondan. Biz
25 yıldır İzmir Büyükşehir’de
örgütlüyüz ama ilk defa böyle bir şeyle
karşılıyoruz. Ayın 10’unda ilçe
belediyelerinde de kesinti olacak.
DİSK’in üyeleri sokakları kırmıza
boyamaya hazır mısınız? İşte o zaman
ilçelerdeki 50 bin işçiyle bu sokakları
hep birlikte dolduracak mıyız?” diye
konuştu.

Maaş krizi sonrası 
işçiler sokağa indi

Ege Denizi'nde Seferihisar
açıklarında, 30 Ekim 2020'de
meydana gelen, 117 kişinin
hayatını kaybettiği 6.6
büyüklüğündeki depremde,
Bayraklı ilçesindeki 10 katlı
Yılmaz Erbek Apartmanı'nın B
bloku da yıkıldı. Enkaz altında
kalan 11 kişi yaşamını yitirdi, 11
kişi de yaralandı.

Depremin ardından başlatılan
soruşturmada 2'si tutuklu 11 kişi
hakkında İzmir 9'uncu Ağır Ceza
Mahkemesi'nde, 'Bilinçli taksirle
birden fazla kişinin ölümüne ve
yaralanmasına neden olmak'
suçundan 20 yıla kadar hapis
cezası istemiyle dava açıldı. Dava
sürecinde binanın fenni mesul

mimarı Nurettin Bozdoğan
tahliye edildi. Dokuz Eylül
Üniversitesi'nden gelen ek
bilirkişi raporunda, binada kolon
kesilmediği, kolon inceltmesi
yapılması durumunda da binanın
bu şekilde yıkılmayacağı belirtildi.
Raporda binanın beton
kalitesinin çok kötü olduğu,
binanın yıkılmasının da buna
bağlı olduğunun altı çizildi. 

Öte yandan kolon kesildiği
iddiasıyla binanın altındaki bir
marketler zinciri şirketi hakkında
yürütülen soruşturmada,
kovuşturmaya yer olmadığına
karar verildi. Söz verilen tutuksuz
sanıklar suçlamaları kabul
etmezken, avukatları ise eksik

hususların giderilmesini istedi.
Şikayetçi avukatları da geçen
duruşmada istedikleri davanın
görevsizlik kararıyla ağır ceza
mahkemesine gönderilmesi
talebini hatırlattı. Görevsizlik ve
soruşturmanın genişletilmesi
yönündeki talepler için Yılmaz
Erbek Apartmanı ana davasına
ilişkin Yargıtay kararının
beklenmesini istedi. Mahkeme,
ana davada Yargıtay'ın bozma
kararı verme ihtimali üzerine
sanıklar hakkındaki davanın da
bu davayla birleştirilip, 9’uncu
Ağır Ceza Mahkemesi'ne
gönderilmesi amacıyla
beklenmesine karar verip,
duruşmayı erteledi. (DHA)

Çanakkale Destanı'nın
anlatıldığı "Çanakkale 1915
Savaş Malzemeleri Gezici
Müzesi Seferihisar’da
ziyaretçilerini ağırlıyor.
Seferihisar Belediyesi
Düğün Salonu'nda
kapılarını açan sergide,
askerlere ait eşyalar ile
savaşta kullanılan mühimmat
yer alıyor. Müze Koordinatörü
Cengiz Yürükaslan, okul idarecilerinin
getirdiği öğrencilere bilgi verdiklerini
söyledi. Gezici müze sayesinde 15 yılda
yaklaşık 10 milyon öğrenci ve vatandaşı

Çanakkale ile buluşturduklarını
belirten Yürükaslan, şunları

kaydetti: "Müzemizin bize
özel birçok yönü var. Çok
özel olarak hazırlandı
müzemiz. Bu
malzemeler hem

dışarıdan hem
müzelerden hem

koleksiyonerlerden
hem de köylülerden

alınan eşyalarla tam bir
karma oluşturuyor.
Çanakkale'nin bilinmeyen
yönlerine ışık tutan malzemeler

var müzemizde. Ayrıca anlatım
tablolarımız bulunuyor. Her gittiğimiz
yere Çanakkale'mizde yatan şehitliğimizi
götürüyoruz. Hakkari'den Çukurca'ya,

Van'dan Erzurum'a kadar her
yere taşıdık müzemizi. Şimdi

de Ege ilçelerini
dolaşıyoruz. Bu hafta
Seferihisar'dayız. Daha
önce Urla ve Karaburun'a
gittik. Bundan sonra
Çeşme'ye geçeceğiz."

Gezici müze, 11 Ocak
Cumartesi gününe kadar

ziyarete açık olacak. (AA)

Bıçaklı yol 
verme kavgası 

Alınan bilgiye göre olay, Bayraklı
Fuat Edip Baksı Mahallesi 1629
Sokak'ta meydana geldi. M.H.
otomobille seyir halindeyken, başka
bir otomobildeki sürücüyle yol verme
nedeniyle tartışmaya başladı. M.H. ile
otomobilden inen A.C.F. (22) ile
yanında bulunan İ.Z. (19), M.Y. (25) ve
E.Y. (22) arasında çıkan tartışma kısa
sürede kavgaya dönüştü. Yaşanan
arbede sırasında M.H. vücudunun 4
ayrı yerinden bıçak darbeleriyle
yaralandı, 4 şüpheli ise olay yerinden
kaçtı. Olayla ilgili çalışma başlatan
polis, 4 şüpheliyi yakalayarak
gözaltına aldı. (DHA) 

İzmir'de iki 
firari ele geçti

İzmir’de Güven Timleri Büro
Amirliği ekipleri, aranan şüpheli ve
hükümlülere yönelik çalışma yaptı.
Bu kapsamda, 'dolandırıcılık'
suçundan hakkında 15 yıl 3 ay 22 gün
kesinleşmiş hapis cezasıyla aranan
B.C.'nin yeri tespit edildi. Dün
operasyon yapan ekipler, Balçova
ilçesinde B.C.'yi yakaladı. Aynı gün
'hırsızlık' suçundan hakkında 15 yıl 6
ay 27 gün hapis cezasıyla aranan
F.N.E. de Konak ilçesinde yakalandı.
Gözaltına alınan B.C. ve F.N.E.
işlemlerinin ardından sevk edildikleri
adliyede tutuklandı. (DHA)

Jandarma, yaşlı 
çınarları unutmadı

Aydın İl Jandarma Komutanlığı
tarafından 80 yaş üstü vatandaşlar
ziyaret edilmeye devam ediyor. Aydın
İl Jandarma Komutanlığı tarafından
Aydın genelinde 80 yaşın üstünde
bulunan vatandaşlar ekipler
tarafından sık sık ziyaret ediliyor.
Ekipler son olarak Sultanhisar ilçesi
Güvendik Mahallesi’nde ikamet eden
yaşlı çınarları ziyaret etti. Yaşlılar ile
sohbet edip sağlık durumları ve
herhangi bir talebinin bulunup
bulunmadığını soran jandarma
ekipleri, kendilerine ulaşılabilecek
telefon numaraları verdi. (İHA)
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Çanakkale 1915 Savaş Malzemeleri Gezici Müzesi İzmir'de 

Yargıtay kararı geldiğinde Erbek
Apartmanı davası sonuçlanacak

YAĞMUR DAŞTAN

Memiş
Sarı
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“Yandaşlardanalırsan
ödemeyennamussuz”

“En büyük arzumuz
terörün bitirilmesi”

Türkiye Harp Malülü Gaziler Şehit
Dul ve Yetimleri Derneği İzmir Şubesi
Karşıyaka İZBAN İstasyonu’nda basın
açıklaması yaptı. Açıklamayı okuyan
Dernek Başkanı Recep Doğru, bölücü
terörün sona erdirilmesi konusunda
Ankara’da yapılan görüşmelere
değinerek, “Şehit aileleri ve gazilerin
en büyük arzusu terörün bitmesidir.
Aynı acıyı hiçbir ailenin
yaşamamasıdır. Ancak bunu yapmanın
yolu bebek katiline özgürlükten
geçmemelidir” dedi. 

Doğru şunları söyledi: “Terörle
mücadelede verdiğimiz 7.100’ü asker,
900’ü polis, 1.500’ü korucu, 200’ü
öğretmen, savcı, imam şehidimizi; 40’a
yakın kundakta katledilen bebekleri,
5.000 sivil şehidimizi anlatmak için
hatırlatmak için toplandık. Gazi meclis
bir teröriste çiğnetilmemelidir. Bu aziz
vatan, atalarımızın mirası olduğu kadar,
şehit evlatlarımızın da emaneti olduğu
unutulmamalıdır. Türk‟ün töresinde
vatana ihanetin affı yoktur. İslam‟ın
şiarında da zalime merhamet, mazluma
ihanettir. Bizleri kardeşi mesabesinde
gören Sayın Cumhurbaşkanımızın
dediği gibi ya silahlarını gömecekler ya
da silahları ile gömülecekler. Üçüncü
bir yol yok.” (Haber Merkezi)

CHP Genel Başkanı Özgür Özel,
Çalışma ve Sosyal Güvenlik
Bakanlığı, belediyelerin hesaplarına
bloke koyarak İller Bankası’nın
payını kesmesi sebebiyle İzmir'de
yaşanan kriz üzerinden iktidara
yüklendi. Şirketlerin SGK borçları ile
belediyelerin borçlarını karşılaştıran
Özel, "SGK'nın toplam alacağı 270
ton altına karşılık geliyor. Bunun 30
tonu belediyelerden, 240 tonu
yandaşların. Yandaşlardan alacağını
al, ödemeyen namussuzdur, hodri
meydan” dedi. 

Özel, şunları söyledi:
"Belediyelerin SGK'ya borcu 11
birim, diğer şirketlerin borcu 90
birim. SGK'nın 100 lira alacağı varsa
10 lirası belediyelerden, 90 lirası
şirketlerden. Gelecek ay şirketlere
faizi affetmeyi planlıyor. Ana parayı
bölmeyi planlıyor ama o güne kadar
CHP'li belediyelerden ve
şirketlerinden, iştiraklerinden
paraları almak istiyor. O yüzden
"Silkeleyin CHP'lileri" diyor. O
günden bugüne işte dün İzmir'de
yaşananlar, öncesinde Ankara
Büyükşehir'de, Adana'da, İstanbul'da
yaşananlar, diğer belediyelerimizde
yaşananlar, hizmeti durdura bilmek

için yani CHP'li belediyenin yoksula
dokunmasına, öğrenciye
dokunmasına, işsize dokunmasına,
soğukta kalana doğal gaz yardımı
yapmasına, tenceresi kaynamayana
ayda 2 kilo et koymasına, kapıyı çalıp
sabah 2 kilo süt vermesine, yeni
doğanın bezini vermesine, 5 yaşına
kadar olan çocuğu olanlara anne
kart vermesine mani olabilmek için
Cumhuriyet Halk Partili
belediyelerin hesaplarına haciz
uyguluyor.” “Paraları bizden alacak,
sonra bu paraları yandaş şirketlere

gelince faizini affedip ana parayı
bölecek” diyen Özel, şöyle devam
etti: “Böyle bir hedefi var
Erdoğan'ın. SGK'nın toplam
alacağını çıkardık. Belediyelerden
alacağını da çıkardık. SGK'nın
toplam alacağı 270 ton altına karşılık
geliyor. Bunun 30 tonu
belediyelerden, 240 tonu Erdoğan'ın
6 ayda bir açıklaması gerektiği halde
açıklamadığı ilk 100'deki hemen
hepsinin kendinden olduğu yandaş
şirketlerden. Yani Erdoğan diyor ki:
"SGK'nın borçlarını açıkla." Vallahi

CHP'nin, AK Parti, MHP, İYİ Partili
bütün belediyelerin borcu bir
kamyon altın. Bunun üçte biri AK
Partili belediyelerin, üçte ikisi
muhalefetteki belediyelerin. Üçte
ikinin yarısı AK Parti'nin
döneminden, üçte biri bütün
muhalefetin şimdiki ya da önceki
dönemlerinden. Aha da diyorsun ya
hesapla, hesap ortada. 9 kamyon
altını çek SGK'nın önüne, üçte bir
kamyon altını vermeyen
namussuzdur, hodri meydan”
İfadelerini kullandı. (AA)

MHP Genel Başkanı
Devlet Bahçeli TBMM’de
partisinin grup toplantısında
önemli mesajlar verdi. Bahçeli,
“Bize milliyetçilik dersi
vermeye, vatan sevgisi dikte
etmeye kalkışan sefih
magandalara, serseri
mankurtlara ve sefalet
markalarına aldırış etmesek
bile, gene de birkaç kelamı
onlardan esirgemenin haksızlık
olacağı kanaatindeyiz.
Hasbelkader Milliyetçi-Ülkücü
Hareket’te yer bulan, bu
vesileyle itibar kazanan,
makam ve koltuk ikbaliyle
çevre yapan ve saygı kazanan
bir avuç kendini bilmez
ahmağın sırf çıkarlarının
ikramı kesildi diye ileri geri
konuşmaları her şeyden önce
edepsiz bir hezeyandır” dedi.
Milli birlik ve beraberliğin
sancağının herkesi gölgesinde
toparlayacağını dile getiren
Bahçeli, “Türk milletini
meşgul eden, Türkiye’yi zora
sokan hiçbir meseleye kalıcı
cevap ve köklü çözüm
getiremeyenlerin; sosyal
medyada, kurdukları küçük
partilerde sürekli ayağımıza
dolanmaları, dava bilirkişisi
gibi ortalıkta dolaşmaları
elbette kifayet ve kişilik
yetersizliğinin ağır bir
sancısıdır. Kedinin ayna
karşısında kendisini aslan

görmesi neyse, bunların
durumu üç aşağı beş yukarı
aynısıdır. Geceleri baykuş olup
harabede tüneyenler, gündüz
vaktinde kartal olup zirvelere
kanat açamazlar. Kurt, kurdu
tanır, ancak biz bunları
tanımıyoruz ve hiç de
takmıyoruz. Gocunan
gocunsun, hoplayan hoplasın,
diyorum ki, terör musibeti
bitecek, kardeşlik bilenecek,
Türk milleti rahat bir nefes
alacak” dedi. Türkiye’nin
komşu coğrafyalarda nerede
bir kanayan yara varsa orada
bulunması gerektiğini ifade

eden Bahçeli, “Türk
milliyetçiliği mazlum milletlere
umut olabilecek seviyede, her
insana, her millete saygıyla
birlikte Türkiye’nin hak ve
çıkarlarını cesaretle savunacak,
dik baş, tok karın, mutlu yarın
ilkesine ruh verecek
müktesebattadır. Türkiye’nin
güvenliği Misak-ı Milli
haritasının son sınırından
başlamaktadır. Bu nedenle
Türkiye komşu coğrafyalarda
nerede bir kanayan yara varsa
oradan bulunmalıdır. Tehdit ve
tehlikeleri kaynağında yok
etmelidir” diye konuştu. (İHA)

TBMM’de partisinin grup toplantısında konuşan CHP lideri Özgür 
Özel, iktidara belediyelerin SGK’ya olan borçları üzerinden yüklendi

“Türkiye’nin güvenliği 
Misak-ı Milli’den başlar”
MHP lideri Devlet Bahçeli, “Türkiye komşu coğrafyalarda nerede bir kanayan
yara varsa orada bulunmalı tehdit ve tehlikeleri kaynağında yok etmeli” dedi

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan,
Suriye'nin parçalanmasına, üniter yapısının
bozulmasına rıza göstermeyeceklerini ve bu
konuda risk gördükleri takdirde gerekli
adımları süratle atacaklarını belirterek, “
Türkiye, bekasını koruma noktasında tavizsiz
iradeye sahip olduğunu pek çok kez
göstermiştir. İş o raddeye varırsa yine bir gece
ansızın gelebiliriz" dedi. "2002’den bu yana
bizim de temel hedefimiz milletimizin bir daha
asla beka sorunu yaşamamasıdır" diyen
Erdoğan, şunları söyledi: “Türkiye olarak üç
kıtanın kalbinde bulunan, stratejik önemi
yüksek, küresel bilek güreşinin hiç eksik
olmadığı bir coğrafyada yer alıyoruz. Böyle bir
coğrafyada hayatta kalmanın birinci şartı
caydırıcılıktır. Burada haklı olmak yetmez,

hakkınızı korumak için aynı zamanda güçlü de
olmak zorundasınız. Romantikler ve
ülkemizdeki muhalefet anlamasa da bu
coğrafyada masadaki gücünüz bileğinizin
gücünden gelir. Bu topraklardaki bin yıllık
tarihimiz boyunca bu hakikati defalarca tecrübe
ettik, yaşadık ve gördük. Sendelediğimiz her
dönemde yanı başımızda ilk biten adeta
kanımıza susamış hasımlarımız oldu. Hasta
düştüğümüzde döşümüzden bir parça et
koparmak için kimlerin, hangi devletlerin sıraya
girdiğini asla unutmadık ve unutmayacağız.
Sevr Anlaşması Allah korusun zayıfladığımızda
başımıza neler geleceğini gösteren bir ibret
vesikası olarak hafızalarımıza kazınmıştır. Milli
mücadeleyle Sevr’i yırtıp atmakla kalmadık,
aynı zamanda bu ülkeyi bir daha böyle bir

travmayla karşı karşıya bırakmamak için yemin
ettik. 2002’den bu yana bizim de temel
hedefimiz milletimizin bir daha asla beka
sorunu yaşamamasıdır. İçeride ve dışarıda
attığımız birçok adımın gerisinde yine bu vardır.
Ecdadın hikmet dolu şu sözleri 22 yıldır bize
rehberlik ediyor: Hazır cenge, eğer ister isen
sulh-u salah. Eğer barış ve kurtuluş istiyorsan
savaşa her an hazır olacaksın. Savunma sanayii
alanındaki yatırımlarımız savaşa hazırlanmak
için değil, barışı, istiklali, istikbali, bağımsızlığı
muhafaza ve müdafaa içindir. Şu politikamızı
her fırsatta vurguluyoruz: Türkiye dostları için
bir güven ve emniyet kaynağıdır. Ama
vatanımıza uzanan kirli elleri de kimin olduğuna
bakmadan kıracak kudrete fazlasıyla sahiptir”
dedi. (İHA)
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ERKMEN

DOĞRUSÖYLEYENİ
KAZIM

Hala 
çer-çöple mi
uğraşacağız!

İzmir’in çöp meselesi en az Körfez meselesi
kadar önemli. Bu köşeden de çok yazdık çizdik.
“Gelin inat etmeyin, şu katı atık bertaraf tesisini
Sasalı tarafına kurun” dedik. “Bakın daha çiçeği
burnunda büyükşehir olan Manisa bile çöp
fabrikasını kurdu da İzmir’den atık alıp işliyor”
diye de ekledik. Ama şu ana kadar dinletemedik.

Sevgili Başkanımız Aziz Kocaoğlu inat etti,
önce Torbalı Taşkesik’i adres gösterdi. Köylüler
arbede çıkarınca da vazgeçiverdi. Yönünü
Karşıyaka Yamanlar’a çevirdi. Güzelim
ormanların ortasına, Karagöl gibi bir doğal
güzelliğin yakınına çöplük kurmak istedi. Önce
kendi partisinin Karşıyaka Belediye Başkanı
Cevat Durak karşı çıktı. Başkan Yardımcısı
Hüseyin Çalışkan da devreye girince o iş olmadı.
Yamanlar kurtuldu.

Aziz Bey, İzmirli’nin sinir uçlarıyla oynamaya
devam etti. Üçüncü adresi tarım üssü Menderes
olarak belirledi. Açıkladığında yer yerinden
oynadı. Seraları, mandalinlikleri ile ünlü ilçede
yaşayanlar isyan etti. Bahçelerin bağların arasına
çöp tesisi mi kurulurdu. Hem İzmir’in içme
suyunu temin eden ve korunması gereken
koskoca bir Tahtalı Baraj Havzası vardı. O da
olmadı. Aziz Bey bir daha aday yapılmadı.
Ondan sonra koltuğa oturan Tunç Soyer, çöp
meselesini çözmek yerine beklemeyi tercih etti.

Velhasıl, İzmir’in 9 metropol ilçesinin çöpleri
Çiğli’de Harmandalı Çöplüğüne dökülmeye
devam ediyor. 80’li yıllardan beri çöp deponi
alanı olarak kullanılan Harmandalı, bugünlerde
parlamaya hazır bir bombadan farksız. Yöre
halkının mahkemeye gitmesi ile çöp dökümü
yasaklanmış olmasına rağmen yasadışı döküm
sürüyor. Harmandalı halkı isyanlarda, her hafta
sonu eylem yapıyor. Ama dinleyen kim.

Son olarak, o bölgede ikamet eden, çok
yakından tanıdığım arkadaşım Çiğli Belediyesi
Meclis Üyesi Mürşit Avcı konuyu dile getirdi.
“Harmandalı’da faciaya ramak kaldı” diyen Avcı,
başta Büyükşehir olmak üzere Çiğli
Belediyesi’nin başkanlarının irade göstererek bu
büyük sorunu ortadan kaldırmalarını istedi.
Bence bunu kimse siyaset olarak algılamamalı.
AK Partilisi de, CHP’lisi de MHP’lisi de bu işe
sahip çıkmalı. Harmandalı, İstanbul Ümraniye
olmadan, kimsenin canı yanmadan döküme
kapatılmalı.

Bu konuda sevindirici haber, İzmir Büyükşehir
Belediye Başkanı Dr. Cemil Tugay’dan geldi.
İzmir için çabalayıp duran, ilçe ilçe İzmir’i gezen
Başkan Tugay, atıkların geri dönüşümü ile ilgili
bir çalışmayı yakında başlatacaklarını ifade
ederek, “Dünyaya baktığımızda insanların
evlerinde çöpleri ayrıştırdığını ve ayrı ayrı
toplandığını görüyoruz. Bu konuyu yakında,
belki 1 ay içinde İzmir'de uygulanır hale
getireceğiz. Farklı renk poşetler dağıtacağız,
üzerinde barkodlar olacak. Bunları evlerden ayrı
sistemle toplayacağız. Hiç geri dönüştürülmeyen
çöp kalmasın diye hayal ediyoruz. Bu şekilde
İzmir'de yapılabilecek en güzel işlerden birini
yapmış ve Türkiye'ye örnek olmuş olacağız” dedi.

Cemil Başkan, eğer bunu başarabilirse İzmir’e
en büyük iyiliği yapmış olur ki, bu daha işin
başlangıcıdır. Bunun ardından ikinci merhale
İzmir’e dev bir Katı Atık Bertaraf Tesisi
kazandırmaktır. Bu iş için de öyle Torbalı’ya,
Menderes’e girmeye, olmayacak duaya amin
deyip Yamanlar’a çıkmaya gerek yok. İşte size
Sasalı’daki Çiğli Atık Su Arıtma Tesisleri’nin
yanı başındaki uçsuz bucaksız çorak alanlar.
Yapın oraya tesisi kaldırın ortadan çöp
meselesini.

Öyle fazla araştırmaya falan da gerek yok.
Gidin Manisa Büyükşehir Belediyesi’nin
Muradiye sınırlarındaki Uzunburun Mevkii’ne
kurduğu tesisi inceleyin. Alın onun benzerini
yapın Sasalı’ya, çevre ilçelere de uydu çöp
tesislerini kurun. Çıkarın artık çöp meselesini
İzmir’in gündeminden. 21.yüzyılın ikinci
çeyreğine girerken, yapay zeka dünyayı ele
geçirmeye hazırlanırken, bizim hala çer-çöple
uğraşmamız biraz ayıp olmuyor mu?

kazimerkmen@gmail.com
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Urla’da yaşayan, 15 yıl önce
geçirdiği trafik kazasının
ardından omurilik felci geçiren
Kutay Bilgihan Atabay (59),
tekerlekli sandalyeye mahkum
oldu. Sağ elini kısmen
kullanabilen ve sol eliyle
karikatürler çizmeye başlayan
Atabay, "Sol elimle çizim
yapmaya başlayınca bir tipi
sadece bir kez çizebilmeye başladım.
Bütün kafalar hep farklı. İstesem de
aynısını yapamıyorum. Bu hoşuma da
gitti. Şu ana kadar çizdiğim tüm
kafalar birbirinden farklı. Sayısı belki
bin tane vardır. Çizdiğim kafayla
bütünleşiyorum" dedi.

Hava Kuvvetleri'nde albay olarak
görev yapan Kutay Bilgihan Atabay'ın
hayatı, 2010 yılında tatil için gittiği
Erciyes Dağı'ndan dönerken değişti.
Eşi Hatice Atabay (57) ve şimdilerde
doktora öğrencisi olan kızı Azra
Atabay'ın (29) içinde bulunduğu, araç,

Erciyes Dağı yolunda buzda
kayarak uçuruma
yuvarlandı. Kazanın
ardından omurilik felci
geçiren Atabay, tekerlekli
sandalyeye mahkum oldu.
Omurgasında yüzde 90
hasar bulunan ve
boynundan aşağısını hiç
hissetmeyen Atabay,

aradan geçen 15 yılda eşinin
desteğiyle ellerini kısmen
kullanmaya ve yürüteç ile adım
atmaya başladı. Sol eliyle
karikatürler çizen Atabay, İzmir
Büyükşehir Belediyesi ev sahipliğinde
3 de sergi açtı. (DHA)

Yaşama çizdiği karikatürleriyle bağlandı

Son dönemde sosyal medyada
yayılan bir video, "robot berberler
ve kuaförler" fikrini gündeme
taşıdı. Yapay zekâ tarafından
oluşturulan videoda, bir robotun
teknoloji devi firmanın patronu
Elon Musk'ı tıraş ettiği sahneler
dikkat çekti. İzmir Berberler ile
Kuaförler Odası'nın Ege Telgraf‘a
yaptığı değerlendirmede,
teknolojinin bu videodaki seviyeye
ulaşamayacağı çünkü icra ettikleri
mesleğin yalnızca teknik bir iş
değil, aynı zamanda insani bir
sanat olduğu vurgulandı.

‘BİR YERE KADAR!’
Baş döndüren bir hızla gelişen

teknolojinin de bir sınırı olduğuna
vurgu yapan
İzmir Berberler
Odası Başkanı
Şükrü Bilgin,
“Bugün teknoloji,
hayatımızın her
alanına etki
etmeye devam
ediyor. Ancak
bazı meslekler
var ki, tarih
boyunca varlıklarını sürdürebilmiş
ve geleceğe de emin adımlarla
ilerliyorlar. Berberlik, bu
mesleklerden birisidir. Teknoloji
ne kadar ilerlerse ilerlesin,
berberlik mesleği en az bir asır

daha ayakta kalacak ve
bizler, bu mesleğin
onurunu
yaşamaya
devam

edeceğiz. Son zamanlarda yapay
zeka ve robot teknolojilerinin
gündemde olması, insanların
kafasında bazı soru işaretleri
yaratıyor. Bazı videolar, robotların
bir insanı tıraş edebileceğini
gösteriyor. Fakat şunu açıkça
söylemek isterim ki, bu tür
videoların gerçeği yansıttığını
söylemek mümkün değil. Bu tür
çalışmalar, gerçekte bu mesleğin
derinliğini asla kavrayamıyor.
Yapay zeka belki basma kalıp,
kendini tekrar eden işlerde başarı
gösterebilir. Ancak berberler kişiye
özel hizmet verir. Bir saç stili,
milyonlarca farklı seçeneği
barındırır. Kıvırcık, düz, sarışın,
esmer, kumral, beyaz… Her bir saç
tipinin kendine özgü bir yapısı
vardır ve biz bu yapıyı,
müşterimizin ihtiyaçlarına göre
şekillendiririz. Tıraş yaparken,
inatçı bölgelerle karşılaşabiliriz,
kellik sorunlarıyla mücadele
edebiliriz. Saç dökülme bölgelerini
ve sağlıklı saçları ayırt edebilme
becerisi, yalnızca bir berberin sahip
olduğu deneyimle mümkündür. Ve
işte bu noktada yapay zekanın bu
alanda ne kadar yetersiz kaldığını
görebiliyoruz” dedi.

‘İNSANİ DOKUNUŞ’
Berberlerin her müşteriyle

farklı bir iletişim kurduğuna
dikkati çeken Başkan Bilgin,
“Berberlik sadece fiziksel bir işlem
değil, bir psikolojik süreçtir de.
Her müşterimizin ruh halini
okumak, ona uygun bir şekilde
yaklaşmak ve etkili iletişim kurmak

bizim işimizin ayrılmaz bir
parçasıdır. İnsanların

canı sıkıldığında,
moral bulmaya
ihtiyaç
duyduklarında,
biz onlara
sadece bir saç
kesimi
yapmaktan
çok daha

fazlasını
sunarız.

Onları

dinleriz, onlarla sohbet ederiz,
onları rahatlatırız. Bir masaj ile
rahatlatır, doğru kelimelerle
motive ederiz. Bu iletişim, bu insan
odaklı yaklaşım, yapay zekanın asla
ulaşamayacağı bir noktadır.
Gelecek yüzyıllarda da berberler,
müşterileriyle kurduğu bu özel
bağları, bu insani dokunuşları
sürdürerek mesleklerine değer
katmaya devam edeceklerdir” diye
konuştu.

‘YALNIZCA BİR FANTAZİ’
Musk’un yayınlanan videosunun

kuaförlük ve
berberlik de yeni
tartışmaların
odağı haline
geldiğini belirten
İzmir Kuaförler
Odası Başkanı
H. Sezai
Apaydın, “Şunu
çok net bir
şekilde belirtmek

isterim ki, kuaförlük ve berberlik
yalnızca bir iş değil, bir sanattır. Bu
sanatı icra ederken, yılların bilgi ve

tecrübesine sahip meslektaşlarımız,
her müşteriyle kişisel bir ilişki
kurar. Bizim işimizde, bir makine
ya da robotun yapabileceği bir şey

yok. Biz, her müşteriyle farklı bir
diyalog kurar, onların ruh halini
hisseder, ihtiyaçlarına göre
seçenekler sunarız. Bu seçenekleri
de sadece teknik beceriyle değil,
ruhla harmanlarız. Yapay zekanın
ilerlemesi, birçok alanda faydalı
olabilir. Evet, teknolojiyi bizim
işimizde de yardımcı bir araç
olarak kullanabiliriz. Ancak şunu
unutmamalıyız ki, makineye ruh
koymak mümkün değildir. Ruh,
insana özgü bir özelliktir. Eğer
makineye ruh eklenebilseydi, o
zaman belki de insan
yaratılabilirdi. Ama şu an ve yakın
gelecekte, teknolojiye ruh eklemek
mümkün değildir. Bu nedenle,
robotların veya makinelerin
berberlik ve kuaförlük gibi insana
özel işlerde bizlerin yerini alması,
yalnızca bir fanteziden ibarettir”
dedi.

‘HAYAL KIRIKLIĞI’ 
Başkan Apaydın, son

zamanlarda duyduğumuz "berbere,
kuaföre ihtiyaç duymayan
makineler" gibi sloganların,
kuaförlük ve berberlik mesleğini
küçümseyen bir yaklaşım olduğunu
belirtti. Kuaförlerin İzmir’deki
lideri Apaydın, “Teknolojinin
gelişmesiyle birlikte cihazlar daha
işlevsel hale gelse de, bir
makinenin etkin olabilmesi için
mutlaka ustanın bilgi ve deneyimi
gereklidir. Aksi takdirde, bu
cihazlar saçı ve cildi bozabilir.
İnsanlar, evde kendi kendilerine
fön yapabileceklerini düşünerek
pahalı cihazlar alıp, doğru
kullanmadıkları için hayal
kırıklığına uğrayabiliyor. Bir fön
için 300-500 lira vermemek adına
30-40 bin lira değerinde cihaz
almak yanlış bir yatırımdır. Bu
meslek, sadece teknik bilgi değil,
aynı zamanda sanatsal bir duygu ve
estetik anlayışıdır. Kuaförlük ve
berberlik, kişiye özel bir hizmettir
ve her müşteri için farklı bir
yaklaşım gerektirir. Bu yüzden, bu
mesleğe saygı göstermek, sadece
beceriyi değil, ruhunu da takdir
etmeyi gerektirir” ifadelerini
kullandı.

86 öğrenciye 
trafik eğitimi 
Aydın’ın Koçarlı ilçesinde jandarma
ekipleri tarafından 86 öğrenciye trafik
eğitimi verildi. Koçarlı ilçesi Mersinbelen
Mahallesi İlkokulu’nda eğitim gören 86
öğrenciye Trafik Jandarması tarafından
eğitim verildi. Öğrencilere ‘Önce Yaya’,
genel trafik kuralları, okul servislerinde
inme ve binme kuralları, bisiklet binme
kuralları, araçlarda emniyet kemeri
kullanmanın önemi, trafikte görünürlük
ile yaya ve okul geçitlerinde hareket tarzı
konularında uygulamalı eğitim verildi. İl
Jandarma Komutanlığı koordinesinde
eğitim faaliyetlerinin devam edeceği
öğrenildi. (İHA)

EÜ’de yeni nesil
cihaz devrimi…
Araştırma üniversitesi statüsü ile
çalışmalarını daha nitelikli bir konsepte
taşıyan Ege Üniversitesi’nde laboratuarın
fiziki ve teknik altyapıları yenilenerek
güçlendirildi. Yürütülen çalışmalar
sonucunda birçoğu tematik olmak üzere
binin üzerinde eğitim ve araştırma
laboratuvarı daha etkinbir ekosisteme
kavuştu. Bu çalışmalar ve yatırımlar hem
bilimsel araştırmalara hem de Ar- Ge ve
inovasyon içerikli yenilikçi ve girişimci
faaliyetlere de yansıdı. Ege Üniversitesi
Rektörü Prof. Dr. Necdet Budak, “ Tam
akredite, öğrenci odaklı, sağlık temalı
araştırma üniversitemizi daha ileriye
taşımak adına ülkemizin geleceğine katkı
sunacak çalışmalarımıza büyük bir gayret
ve motivasyonla devam ediyoruz” diye
konuştu. (Haber Merkezi)

İZ-AFED’den
deprem oyunu
Dokuz Eylül Üniversitesi'nin düzenlediği
etkinlikte, "Depreme hazır mıyız?"
sorusuna cevap aranacak. Kamuoyunda
"Japon Deprem Uzmanı" olarak bilinen
Y. Moriwaki'nin depremi teknik açıdan
ele alarak değerlendireceği
beklenirken, İZ-AFED Derneği Tiyatral
Anlatım Ekibi de afetlere hazırlıkla ilgili
doğru sanılan yanlışları mizahi açıdan
ele alan "Hazır mıyız? adlı kısa tiyatro
oyununu sahneleyecek. Türkiye'de bir
ilke öncülük ettiklerini ifade eden oyun
yazarı ve Afet Bilinci Eğitmeni Servet
Ertaş; “Yıllarca klasik seminer ve
konferanslar ile anlattığımız konuları,
daha özet ve daha eğlenceli olarak
tiyatro ile anlatıyoruz”  ifadelerini
kullandı. (Haber Merkezi)
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Şükrü Bilgin

H. Sezai Apaydın

NİHAT
AK tırastan öte değil!
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ÇİĞLİ BELEDİYESİ OCAK AYI OLAĞAN MECLİSİNDE ÖNEMLİ KARARLAR 

Çiğli Belediyesi Ocak ayı olağan meclis
toplantısının ikinci birleşimi, Başkan Onur
Emrah Yıldız'ın idaresinde gerçekleştirildi.
Toplantının ana gündem maddesi, Sosyal
Güvenlik Kurumu'na (SGK) olan borçların
ödenmesi amacıyla bazı taşınmazların
devredilmesi oldu. AK Parti ve CHP
grupları, madde üzerinde oy birliği
sağlayarak iki arsanın SGK’ya devredilmesini
onayladı. Başkan Onur Emrah Yıldız, bu
kararla 30 yıllık bir sorunu çözme iradesi
gösterdiklerini belirterek, “Bu borçlar
hepimizin desteğiyle bitecek. Güçlü bir mali
yapı kurarak işçi maaşlarını geciktirmeyen ve
itibarı yüksek bir belediye olacağız,” dedi.

Meclis toplantısında, Sosyal Güvenlik

Kurumu ve Genel Sağlık Sigortası prim
borçlarının ödenmesi amacıyla taşınmazların
SGK'ya devri oy birliği ile kabul edildi. CHP
Grup Başkanvekili Bülent Bingöl, daha önce
SGK'ya devredilen 18 arsanın reddedildiğini
belirtirken, Başkan Yıldız, “Bu iki arsayı
veriyoruz ve ilçemizde bugüne kadar hiçbir
mülk satılmadı, bu böyle bilinsin” dedi. AK
Parti Grup Başkanvekili Özgür Kaner ise
“Bu bir satış değil, mevzuat gereği böyle
yazıyor. Borçların ödenmesi için yapılan bir
devirdir” ifadelerini kullandı.

ÜÇÜNCÜ KENT LOKANTASI
Başkan Yıldız, Çiğli'de sosyal projelere

hız verdiklerini belirterek, Balatçık

Mahallesi’nde ikinci Kent Lokantası ve Özge
Polat Kitap Kafesi’nin açılması için geri
sayımın başladığını duydurdu. Ayrıca Ata
Sanayi bölgesinde yeni bir Kent Lokantası
açma hazırlıklarının sürdüklerini ifade etti.

BELEDİYE KONUTLARI İÇİN 
Yıldız, Şirintepe yapı kooperatifinde

belediyeye ait ve bugüne kadar alınmayan
146 konut ve 8 dükkan için gelirin elde
edilmesi için 9 Eylül Üniversitesi Hukuk
Fakültesi’nden bir danışmanlık hizmeti alıp,
rapor hazırlıyoruz. Geçmişten günümüze
gelen hataları gidererek, bu sözleşmeden
sıyrılarak Çiğli için ne gerekiyorsa yapacağız”
dedi. (Haber Merkezi)

Kütahya’nın Şaphane ilçesinden
İzmir’e göç eden hemşehriler,
yeni kurdukları Şaphaneliler
Kültür ve Yardımlaşma
Derneği’nin ilk genel kurulunu
Bornova Belediyesi’nin ev
sahipliğinde gerçekleştirdi.
Bornova Belediye Başkanı Ömer
Eşki, ilçede mantar üretim tesisi
ve soğuk hava deposu gibi
projelerle kalkınmaya destek
vereceklerini müjdeledi.
Şaphane Belediye Başkanı Lütfi
Mutlu ve Dernek Başkanı Levent
Dalkılıç, verilen desteklerden
duydukları memnuniyeti dile
getirirken, dayanışmanın
önemine vurgu yaptı. Toplantıda

yeni kurulan derneğin ilk
üyelerinden biri olarak
kaydedilen Bornova Belediye
Başkanı Ömer Eşki, Şaphane’de
mantar üretim tesisi ve soğuk
hava deposu gibi projeleri
hayata geçireceklerini
müjdeledi. Başkan Eşki, “
Yıllarca ülkemizde dışarıdan
birisi gelsin de bizi kurtarsın, bu
işler çözülsün denmiş. Oysa
Büyük Önderimiz Atatürk’ün
yaptığı gibi bizi bizden başka
kurtaracak kimse yok. Yani
dışarıdan bir kurtarıcıya
ihtiyacımız yok. Göç veren bu
ilçeyi kalkındırmak ve
insanlarını topraklarına

döndürmek için elimizi taşın
altına koyuyoruz. Bornova’da
seçim döneminde vaat ettiğim
mantar üretim tesisini
Şaphane’de kurarak orada
istihdam yaratacağız. Ayrıca,
tarım ürünlerinin sağlıklı
şekilde saklanması için soğutma
sistemleri de planlamamızda
yer alıyor. Bu projeler, 21
Haziran’daki Şaphane Kiraz
Festivali’ne yetişecek.
Anadolu’nun unutulmuş
bölgelerini kalkındırmak,
vatandaşlık borcumuzdur. El
birliğiyle bu memleketin her
karışını canlandıracağız” diye
konuştu. (Haber Merkezi)

BORNOVA’DAN KÜTAHYA’YA MANTAR TESİSİBORNOVA’DAN KÜTAHYA’YA MANTAR TESİSİBORNOVA’DAN KÜTAHYA’YA MANTAR TESİSİBORNOVA’DAN KÜTAHYA’YA MANTAR TESİSİBORNOVA’DAN KÜTAHYA’YA MANTAR TESİSİBORNOVA’DAN KÜTAHYA’YA MANTAR TESİSİBORNOVA’DAN KÜTAHYA’YA MANTAR TESİSİBORNOVA’DAN KÜTAHYA’YA MANTAR TESİSİBORNOVA’DAN KÜTAHYA’YA MANTAR TESİSİBORNOVA’DAN KÜTAHYA’YA MANTAR TESİSİBORNOVA’DAN KÜTAHYA’YA MANTAR TESİSİ

Buca Belediyesi’nin açtığı
zumba, pilates ve yoga
kurslarına ilçede oturan
kadınlar yoğun ilgi gösterdi.
Spor salonlarını tıklım tıklım
dolduran kadınlar, bir yandan
spor yaparken bir yandan
keyifli zaman geçirme fırsatı
buldu. Buca Belediyesi, sağlıklı
bir yaşamı teşvik etmek
amacıyla farklı yaş grupları için
farklı dallarda spor kursları
açmayı sürdürüyor. Kurslara
Bucalılar büyük ilgi gösterirken
kadınların en çok rağbet ettiği
spor dalları pilates, yoga ve
zumba oldu. Buca Belediyesi
Yıldız Evlendirme Dairesi Spor
Salonu ve Şirinyer Düğün
Salonu’nda gerçekleştirilen

derslere katılan kadınlar,
sağlıklı bir yaşamın kapılarını
aralarken diğer yandan
sosyalleşip keyifli vakit
geçiriyor. Pazartesi, çarşamba
ve cuma günleri ücretsiz olarak
yapılan dersler sabah 09.00 ila
10.00 saatleri arasında
alanında uzman hocalar
tarafından veriliyor.
Etkinliklere katılan kadınlar,
Buca Belediyesi’nin sağladığı
imkanlarla hem sağlıklı bir
yaşama adım attıklarını hem de
birbirleriyle tanışıp
kaynaştıklarını ifade ederek,
“Başkanımız Görkem Duman’a
bize sağladığı bu imkanlardan
dolayı teşekkür ediyoruz”
dediler. (Haber Merkezi)

Bucalı kadınlar spor
yaparak sosyalleşiyor

Karabağlar Belediyesi, gençler
ve çocuklar arasında alkol,
uyuşturucu, tütün gibi
bağımlılıkların önüne geçmek
amacıyla düzenlediği “Bağımlılıkla
mücadelede nerede hata
yapıyoruz? Ne yapmalıyız?” konulu
seminer her geçen gün daha da ilgi
görerek büyüyor. Karabağlar
Belediyesi Bağımlılıkla Mücadele
Komisyonu, Eğitim ve Burs
Komisyonu, Muhtarlar ve Mahalle
Komisyonu ile Sosyal Yardım İşleri
Müdürlüğü’nün ortak çalışmasıyla
her ay gerçekleştirilen seminerin
son adresi Tahsin Yazıcı Mahallesi
oldu. Yıldız Kenter Kültür ve Sanat
Merkezi’nde gerçekleştirilen
seminere Karabağlar Kaymakamı
Mehmet Özer, Karabağlar Belediye
Başkanı Helil Kınay, CHP Kadın

Kolları MYK Üyesi Derya Durnabaş,
bağımlılık komisyonu üyeleri,
meclis üyeleri, muhtarlar ve çok
sayıda vatandaş katıldı. Seminerin
açılış konuşmasını yapan Başkan
Kınay, bağımlılıkla mücadelenin
yalnızca bireysel bir sorun değil,
toplumsal bir sorumluluk olduğunu
belirterek, “Bağımlılık, hepimizin
mücadele etmesi gereken çok ciddi
bir mesele. Çocuklarımızı ve
gençlerimizi tehdit eden
uyuşturucu, alkol ve diğer zararlı
alışkanlıklar karşısında bir toplum
olarak hareket etmeliyiz. Bu
yüzden Karabağlar Belediyesi
olarak Bağımlılıkla Mücadele
Komisyonu’nu kurduk ve
çalışmalarımızı mahalle mahalle
yaygınlaştırıyoruz” dedi. 
(Haber Merkezi)

“Mücadeleye ailelerden ve 
toplumdan başlamalıyız” 
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Şanlıurfa Türkmen 
Şenliği 5 Temmuz’da

ADA’DA BAŞARILI
işletmecilik örneği

Yuvamız Ayvalık 
hizmete başladı
Ayvalık Belediyesi, “Yuvamız Ayvalık
Çocuk Etkinlik Merkezi” hizmete açıldı,
merkez, miniklerin sesleriyle şenlendi.
Etkinlik merkezi bundan böyle anne ve
babaların zor günlerinde sıcak bir
ortamın yaşatıldığı sığınacağı limanı
olacak. Başkan Mesut Ergin, “Onlarca
anne-baba da çocuklarının uygun
koşullarda nitelikli eğitim almasını
istiyor. Atatürk’ün yolunda çağdaş
Cumhuriyet gençlerini yetiştireceğimiz
Yuvamız Ayvalık Çocuk Etkinlik
Merkezi, kentimize, anne ve babalara,
bu merkezde eğitim görecek
miniklerimize hayırlı ve uğurlu olsun”
diye konuştu. (Haber Merkezi)

Ömer
Eşki

Ömer
Günel
Ömer
Günel
Ömer
Günel
Ömer
Günel
Ömer
Günel
Ömer
Günel
Ömer
Günel
Ömer
Günel
Ömer
Günel
Ömer
Günel
Ömer
Günel

Mesut
Ergin

Mesut
Ergin

Mesut
Ergin
Mesut
Ergin
Mesut
Ergin
Mesut
Ergin
Mesut
Ergin
Mesut
Ergin

Mesut
Ergin

Mesut
Ergin
Mesut
Ergin

Helil
Kınay
Helil
Kınay
Helil
Kınay
Helil
Kınay
Helil
Kınay
Helil
Kınay
Helil
Kınay
Helil
Kınay
Helil
Kınay
Helil
Kınay
Helil
Kınay

Şanlıurfa’nın tanıtımına ve turizmine
katkı sağlayacak olan Karakeçili Yörük
Türkmen Şenliği için geri sayımın
başladığını söyleyen Şanlıurfa
Karakeçililer Dernek Başkanı Halil
Karakeçili, “Bu sene ikincisi
düzenlenecek olan şenliği 5-6
Temmuz’da. Tüm Yörük ve
Türkmenlerimizi 5-6 Temmuz 2025’de
Şanlıurfa’mızda yapacağımız Karakeçili
Yörük Türkmen Şenliği’mize bekliyoruz.
Hem kültürümüzü tanıtacağımız hem de
üyelerimizle keyifli zaman geçireceğimiz
bu şenlik ülke çapında da son derece
önem taşıyor. Tüm camiamıza hayırlı
uğurlu olsun” dedi. (Haber Merkezi)

Kuşadası Belediye Meclisi, 2025 yılının ilk
toplantısını yaptı. Pera Düğün,
Organizasyon ve Kültür Merkezi’nde
gerçekleşen toplantıya Kuşadası
Belediyesi’ne ait Arya Turistik Tesisleri
A.Ş’nin mali durumuna ilişkin yapılan
sunum damgasını vurdu. Arya A.Ş
Yönetim Kurulu Başkanı Tümer Apaydın
tarafından yapılan sunum, 2019 yılında 13
milyon lira borçla devralınan Arya A.Ş’nin,
Belediye Başkanı Ömer Günel döneminde
ciddi bir başarıya imza attığını ortaya
koydu. Profesyonel yönetim ve kaliteli
hizmet anlayışı ile yönetilen Arya  A.Ş
Tesislerinin kent sakinlerine sunduğu
katkı da dikkat çekti. (Haber Merkezi)

“GÜÇLÜ YAPISIYLA İTİBARI 
yüksek belediye olacağız”
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Başkan Tugay’dan
zehir zemberek…

Karşıyaka ‘Mahalle Afet Gönüllüleri’ni arıyor!

İzmir Büyükşehir Belediyesi
İZSU Genel Müdürlüğü’nün 450
milyon liralık yatırımla tamamladığı
Torbalı İleri Biyolojik Atıksu Arıtma
Tesisi’nin 2. Etabının açılışı törenle
gerçekleştirildi. Törene katılan
Büyükşehir Belediye Başkanı Cemil
Tugay, zehir zemderek bir konuşma
yaptı. “Biz daha yeni başladık daha
çok şey yapacağız” diyen Başkan
Tugay, “Dokuz aylık sürede önemli
yol katettik. Körfezin tarihte
görülmemiş dip taraması
gerçekleştirdik. Nisan ayında 4.
Fazın bitmesiyle birlikte Çiğli
Arıtma Tesisi Türkiye’nin en büyük
tesisi olacak. Şehrimizin alt yapı ve
üst yapı ihtiyaçlarıyla ilgili gerekeni
yapacağız. Görev süremiz
tamamlandığında körfezimiz çok
daha temizlenmiş olacak. Bütün bu
çalışmalar sonrasında görünüyor ki
kendi başımızın çaresine bakacağız.
Biz bu baskılara alışığız. Seçim
kampanyasında bir yolunu bulup o
hizmetleri yerine getireceğiz dedik.
Çevre ve Ulaştırma bakanlıklarının
sorumlulukları var ama kafalarını
eğip görmezden geliyorlar. Meclise
şişeyle gidiyorlar. İzmir kötü bir
şehir mi? İzmir asil bir şehir. Satın
alamadığınız için bunu
yapıyorsunuz. Yapay zekalara saçma
sapan sorular sorup insanlara
gösteriyorsunuz. Gelip körfezi gezin
ve nasıl ilerlediğini görün. Bu şekilde
körfezimizin tertemiz olmasını
sağlayacağız” dedi. SGK borçlarına
değinen Tugay, “Bu günlerde biraz

daha fazla sıkıntı yaşatılıyor bize.
SGK’ ya yolcu olduğunu söylüyor.
Cumhurbaşkanı diyor ki silkeleyin.
Bu talimatı alan bakan durur mu?
Bizim yapılandırma başvurularımıza
rağmen kabul etmiyorlar.
çevireceğiz diye beklettiler. Sorun
çıkarmak istemedik. Devlet, devlet
olacak. Devletin adaleti olacak.
Kendi yarattığı bu borçlanmaya
karşı destek olacak. Ama nerede o
insanlar. Seçimi kaybettiler ağır bir
yenilgi aldılar. Bugün böyle
bahaneler uyduruyorlar.” dedi.
SGK’nın alacaklarının yüzde 95’i
başka belediyelerden onlardan hiç
bahsetmiyorsunuz. O borçları sizin
kötü ekonominiz yüzünden yaptık.
Bize düşen parayı böyle kesme
hakkınız yok. Bu halk size o oyları
verdiyse adaletle yönetin diye verdi.
Kimi cezalandırıyorsunuz siz?
Yapabiliyorsanız daha iyisini
yapacaksınız. Bizler CHP’liler olarak
Atatürk’ün kurduğu partide siyaset
yaparak halkımızın değerini çok iyi
biliyoruz. Onların arasından çıktık
geldik biz buralara. Bugün bu
gördüğünüz kardeşlerimizle birlikte
İzmir’e hizmet etmeye devam
ediyoruz. Ne İzmir’e ne de CHP’ye
asla diz çöktüremeyeceksiniz. Hep
beraber mücadele edeceğiz.
Dayanışma içerisinde bu zulmü hep
beraber yeneceğiz. Bizim yanımızda
olun hep birlikte mücadele edelim.
Zulmün sahibine gerekli cevabı hep
beraber verelim” ifadelerini
kullandı. (Haber Merkezi)

Torbalı Atıksu Arıtma Tesisi’nin açılış töreninde konuşan İzmir Büyükşehir Belediye
Başkanı Cemil Tugay, “Ne İzmir’e ne de CHP’ye asla diz çöktüremeyeceksiniz” dedi

Efes Selçuk Belediyesi’nin
2025 yılının ilk meclis toplantısı,
Meryem Ana Evi nöbet alanında
yapıldı. Meryem Ana Evi otopark
gelirlerinin Efes Selçuk’ta
kalması yönündeki açıklamalara
cevap veren Belediye Başkanı
Filiz Ceritoğlu Sengel, meclis
oturumunu terk eden Cumhur
İttifakı üyeleriyle ilgili sert
konuştu. 24 Kasım’da başlayan
Meryem Ana Evi nöbetine destek
veren herkese teşekkür eden
Belediye Başkanı Filiz Ceritoğlu
Sengel; “Ocak ayının ve 2025’in
ilk oturumunu gönül isterdi ki
meclis salonlarında yapabilelim.
Ancak herkesin bildiği ve çok iyi

vakıf olduğu gibi, Efes Selçuk
emekçilerinin ve Efes Selçuk’un
hakkını korumak için 2025’e de
burada devam etmek durumunda
kaldık. Ben altı yıldır meclisin
huzuru bozulmaması için
çalıştım. Ama bitti. Benim halkı
saymayanı, benim emekçiyi
saymayanı ben hiç saymam, ben.
Bunu herkes bilsin. Benim onlara
saygım, onların partisine
duyduğum saygı değil, ilçedeki
vatandaşa duyduğum saygıdan.
Çünkü ben halkımın hakkını,
onların siyasi iktidarına yok
edilmesine görmeye tahammül
edemiyorum” dedi. 
(Haber Merkezi)

İzmir Büyükşehir
Belediye Başkanı Dr.
Cemil Tugay,
koordinasyon
toplantılarına
Torbalı’da devam
etti. Hızla büyüyen
Torbalı’nın
sorunlarının ve
Büyükşehir’in yol
haritasının
konuşulduğu
toplantıda yapılacak
çalışmalar ele alındı.
İzmir genelinde yol
tamiri için seferberlik
başlatılacağını söyleyen Başkan
Tugay, ana arterleri
yenileyeceklerini söyledi. Başkan
Tugay, Torbalı’nın hızla büyüyen,
metropole yakınlığı, tarımı,
sanayisi ile özel bir konumda bir
ilçe olduğuna dikkat çekerek,
Torbalı’nın daha da gelişmesi
için çalışacaklarını aktardı. Bu
dönem altyapı yatırımlarına
ağırlık vereceklerinin altını çizen
Başkan Tugay, “Altyapının yanı

sıra şehrin ulaşım ve trafik,
kentsel dönüşüm, depreme karşı
dayanıklı kent inşası öncelikli
konularımızdan. Onun dışında
İzmir’in sosyo kültürel bir yapısı
var. Kendine özgü çok değerli bir
zenginliği var. Bunu korumak ve
geliştirmek gibi bir görevimiz var.
Temel belediyecilik hizmetlerini
eksiksiz yerine getirirken sosyal
hizmetleri olabildiğince
geliştirmemiz gerektiğini
düşünüyoruz” şeklinde konuştu.
(Haber Merkezi)
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Afetlere dirençli bir kent ve bilinçli bir
toplum için örnek çalışmalar yürüten
Karşıyaka Belediyesi, ‘Mahalle Afet
Gönüllüleri Projesi’ni başlattı. Afet Eğitim
Merkezi’nde temel afet bilinci eğitimi
almak ve gönüllü oluşuma dahil olmak
isteyen vatandaşlar; Belediye Afet İşleri
Müdürlüğü’ne ya da mahalle
muhtarlıklarına müracaat edebilecek.
Başvurular, Karşıyaka’da ikamet eden ve
18 yaş üzeri tüm vatandaşlara açık olacak.
Şubat ayı itibarıyla, Karşıyaka Belediyesi
Afet Eğitim Merkezi’nde gönüllü
eğitimlerine başlanacak. 11 ayrı
istasyondan oluşan parkurdaki eğitimler
uygulamalı olarak gerçekleştirilecek.
Program kapsamında gönüllülere
deprem, yangın ve sel gibi afetlere karşı
hayati önem taşıyan bilgiler aktarılacak.
Katılımcılar, alınması gereken
tedbirlerden ilk yardıma kadar pek çok

konuda bilinçlendirilecek. Eğitimler,
mahallelerde düzenlenecek tatbikatlar ile
devam edecek. Karşıyaka Belediye
Başkanı Yıldız Ünsal “Geçmişte meydana
gelen afetlerde yaşanan acıların
tekrarlanmaması için dirençli bir kent ve
hazırlıklı bir toplum yaratmak zorundayız.
Karşıyaka Belediyesi Mahalle Afet
Gönüllüleri, bu hedef doğrultusundaki en
önemli projelerimiz arasında yer alıyor.
Kapsamlı bir eğitimden geçecek olan
gönüllüler, afet hallerinde kendilerini ve
ailelerini güven altına alabilecek,
komşularına yardım edebilecek, uzman
kurtarma ekipleri gelene kadar
mahallelerindeki ihtiyaç sahiplerine
destek verebilecek. Örnek nitelikte bir
gönüllü yapılanması oluşturacağımıza
inanıyor, duyarlı vatandaşlarımızın
başvurularını bekliyoruz” diye konuştu.
(Haber Merkezi)

DOĞRUYOL

DOĞRUYORUM
AHMET

Aile
Hekimlerine
Eziyet
Yönetmeliği

Aile hekimliği uygulama yönetmeliği ile
ilgili üç aydır eylemler yapılıyor. Kasım,
Aralık ayında yapılan eylemler ve ocak
ayında bu hafta yapılmakta olan eylemler
bir yanlıştan dönülsün diye yapılıyor.

Peki yönetmeliğe neden karşı çıkılıyor?
Yönetmelikle hekimlerin yazdığı

reçetelere müdahale edilerek farklı
yaptırımlar uygulanarak, antibiyotik, ağrı
kesici ve mide ilaçlarının yazılması
kısıtlanmaktadır. Ortaya çıkan doktoruna
güvenmeyen bir bakanlık. Doktor hastanın
tıbbi durumu, ihtiyacı neyi gerektiriyorsa  o
ilacı yazar. Hastasını tedavi etti diye
hekimlerin, sağlık çalışanlarının parasını
kesmek nedir?

Yönetmelikle, sorumlu olunan nüfus
içinden 6 ay ASM’ye başvurmayan kişiler
için ücret kesintisi yapılıyor. Örneğin 20
yaşında bir genç  sağlıklıysa niye hekime
başvursun ki? Nüfusuna kayıtlı hasta
sağlıklı diye hekimin ücreti mi kesilir?

Sağlık Bakanlığının, 2025 bütçesinde de
kaynakların yüzde 50’den fazlasını
hastanelere ayrılmıştır. Oysaki koruyucu
sağlık hizmetleri, yani vatandaşın sağlığını
korumak, vatandaşı hasta etmemek daha
önemlidir. Bir bireyin yılda 12 defa doktora
başvurmasıyla övünen bir bakanlık olamaz.
Önemli olan tedavi edici hizmetlerden
ziyade koruyucu sağlık hizmetleridir.
Hastaların gerekmediği durumlarda bile 3.
Basamak hastanelere, özel hastanelere
gitmelerini teşvik ediyorsunuz. Herkesin
her istediği zaman, istediği hastaneye
başvurmasının önünde hiçbir engel yokken,
yılda 7 defadan fazla hastaneye başvuran
hastalarımız için aile hekimliği
çalışanlarından para kesmek hangi mantığa
sığar ki? Aile hekimliğini amacı dışındaki iş
yükü ile işlemez hale getirilmiştir.

Öncelikle ASM’ler ticarethane
mantığından çıkarmalıdır. ASM’lerin
giderleri Aile Hekimleri tarafından devletin
verdiği cari giderden karşılanmaktadır. Aile
sağlığı merkezlerine verilen cari gider
içindeki elektrik su tıbbi malzeme asgari
ücret giderleri enflasyon oranının kat ve kat
üzerinde artarken cari gideri verilen memur
enflasyonu kadar artış cari gideri birçok aile
sağlığı merkezinde yapılan giderleri
karşılayamaz hale getirmiştir. Birçok aile
sağlığı merkezinde aile hekimleri cebinden
para harcar duruma gelmiştir.

Bu sistemle ASM’ler de çalışan ebe ve
hemşirelerin tavan katsayısı artırılmadığı
için ciddi maddi kayıplar yaşanmaktadır.
Aile Sağlığı merkezinde çalışan ebe ve
hemşirelerin maaşları, ilçe sağlık
müdürlüğü ve idari bürolarda çalışanların
çok altına inmiş, entegrelerde çalışan aile
hekimi, hemşire ve ebelere düşüşün üstüne
beşer nöbet eklenince toplu istifalar
olmuştur. Bu sorun çözülemediği takdirde
ASM’ler de ve entegre ilçe hastanelerinde
çalışacak hekim, ebe ve hemşire
kalmayacaktır. 

Aile Hekimliği Ödeme ve Sözleşme
Yönetmeliği geri çekilmelidir. Hekimlere,
ebelere, hemşirelere ve sağlık emekçilerine
yeterli puanı alamadı diye sözleşme feshi ile
tehdit edilmesi doğru bir yol değildir.

Yapılması gerekenler; kamusal bir hizmet
olan birinci basamak sağlık hizmetlerinin
fiziki ve tıbbı donanımı ve aile sağlığı
merkezleri kamu tarafından sağlanmalıdır.

Halkımıza nitelikli bir sağlık hizmeti
sunabilmek için yeterli zaman ve olanak
sağlanmalıdır. Koruyucu sağlık
hizmetlerinin öncelendiği ve ekip anlayışını
gözeten bir sistem inşa edilinceye kadar
Aile Sağlığı Merkezi sayısı hekim başına
2.000 nüfusu aşmayacak şekilde
artırılmalıdır.

Aile sağlığı merkezlerinde nüfus yapısına
göre yeterli hemşire, ebe, teknisyen
görevlendirilmeli, aşılama ve diğer
koruyucu hekimlik uygulamaları
desteklenmeli, geliştirilmelidir. Ebe ve
hemşirelerin maaş ve teşvik ödeme
kriterleri; Aile Hekiminin çalışma kriterleri
ile değil kendi mesleki sorumluluklarına
göre düzenlenmelidir. Aile Sağlığı
Çalışanlarının Kanun değişikliği gerektiren
teşvik ücreti katsayısı en az iki  katı ve tavan
ücreti en az üç katı  oranında artırılmalıdır.

Aile Sağlığı Merkezlerinde çalışan hekim,
ebe, hemşire ve sağlık emekçilerine
emekliliğe yansıyacak tek kalemden oluşan,
insanca yaşamaya yetecek düzeyde, izin
kullandıklarında, hastalandıklarında,
çocuğu olduğunda veya ailesinden biri
öldüğünde kesilmeyecek maaş ödenmelidir.

Sağlıkta şiddeti artıracak düzenlemeler
değil şiddetin önlenmesini sağlayacak etkin
ve caydırıcı tedbirler alınmalı, etkili şiddet
yasası çıkarılmalı ve sağlık çalışanlarının
can güvenliği sağlanmalıdır.

ahmetdogruyol35@gmail.com

Başkan Sengel nöbet alanından seslendi
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Değişim elçileri, toplumsal ya da çevresel
bir değişim yaratma misyonu taşıyan,
toplulukları ve bireyleri olumlu yönde

etkileyen kişilerdir.Genellikle sosyal, ekonomik
veya çevresel sorunların farkındalığını artırmak ve
çözüm önerileri geliştirmek için aktif olarak
çalışan bireyler ya da gruplar olarak
tanımlanabilirler.Bu kişiler, değişimin liderleri ve
temsilcileri olarak çeşitli projelerde yer alabilir ve
toplumu dönüştürme yönünde adımlar atabilirler.

Değişim elçisi, toplumsal, çevresel, ekonomik
veya kültürel alanlarda olumlu dönüşümler
yaratmayı hedefleyen bireylerdir.Bu kişiler,
farkındalık yaratma, çözüm üretme ve
toplulukları harekete geçirme yoluyla değişimin
öncüsü olurlar. Genellikle belirli bir konuda bilgi,
beceri veya tutkuya sahip olan bu bireyler, hem
yerel hem de küresel düzeyde etkiler
yaratabilirler.Değişim elçileri, farklı şehirlerden
üniversite öğrencisi gençleri bir araya getiren ve
bulundukları şehirlerde iklim eylemini
hızlandırmak için etki yaratmalarını destekleyen
bir gençlik programıdır.

� Değişim elçilerinin rolü ve önemi
Değişim elçileri, sadece kendi çevrelerinde

değil, daha geniş topluluklarda da farkındalık
yaratmak ve harekete geçmek adına kritik bir rol
oynarlar. Onlar, sosyal eşitsizliklerin giderilmesi,
çevresel sorunların çözülmesi, kültürel çeşitliliğin
korunması ve ekonomik kalkınmanın sağlanması
gibi alanlarda çalışabilirler.Çoğu zaman, kendi
alanlarında öncülük ettikleri projeler, diğer
insanları da ilham alarak harekete geçirebilir.

� Eğitim ve bilinçlendirme faaliyetleri
Değişim elçileri, toplumun çeşitli kesimlerini

eğitmek ve bilinçlendirmek amacıyla çeşitli
yöntemler kullanabilir.Bu faaliyetler, okullarda,
üniversitelerde, sivil toplum kuruluşlarında veya
medyada gerçekleştirilebilir.Örneğin, çevre bilinci
oluşturmak amacıyla geri dönüşüm projeleri
yürütmek, enerji verimliliği konusunda eğitimler
vermek veya sosyal adaletin önemi hakkında halkı
bilgilendirmek gibi faaliyetler, değişim elçilerinin
etkili çalışmalarıdır.

� Yaratıcı çözümler geliştirmek
Değişim elçileri, karşılaştıkları toplumsal ve

çevresel sorunlara yönelik yaratıcı çözümler
geliştirme noktasında önemli bir yere sahiptirler.
Geleneksel yöntemlerin dışında alternatif yollar
arayarak çözüm üreten bu kişiler, bazen kendi
kurdukları girişimlerle veya iş birlikleriyle

topluma katkı sağlarlar. Örneğin, sürdürülebilir
tarım uygulamaları ya da çevre dostu ürünlerin
üretimi konusunda yapılan yenilikçi projeler
değişim elçilerinin çalışmalarının
örneklerindendir.

� Sosyal etki ve ileriye yönelik değişimler
Değişim elçilerinin yaptığı çalışmaların toplum

üzerinde kalıcı etkiler bırakması hedeflenir. Bu
çalışmaların amacı sadece anlık değişimler
sağlamak değil, uzun vadeli çözümler üretmek ve
toplumsal yapıyı iyileştirmektir. Bu nedenle,
değişim elçileri genellikle stratejik planlar ve
sürdürülebilir projeler geliştirirler.

� Değişim elçisi olmanın zorlukları
Değişim elçisi olmanın zorlukları da

vardır.Toplumların ve bireylerin alışkanlıkları,
bazen değişime direnç gösterebilir.Bu nedenle,
değişim elçileri güçlü bir iletişim becerisi,
kararlılık ve sabır gerektirir.Ayrıca, kaynakların
kısıtlı olması, projelerin geniş kitlelere ulaşmasını
engelleyebilir.Buna rağmen, değişim elçileri, bu
engelleri aşarak topluma katkı sağlamaya devam
ederler.

� Değişim elçileri ve işbirlikleri
Değişim elçileri, tek başlarına başarılı

olamayacakları için diğer bireyler ve kurumlarla
işbirlikleri yaparak etkilerini genişletebilirler.Bu
işbirlikleri, sivil toplum kuruluşları, devlet
organları, akademik dünyadan kişiler veya özel

sektör ile yapılabilir.Böylece, farklı alanlarda
uzman kişilerle bir araya gelerek daha güçlü
projeler üretebilir ve toplumun geniş kesimlerine
hitap edebilirler.

� Değişim elçisi olarak hedefler
Değişim elçileri için net hedefler belirlemek

çok önemlidir.Bu hedefler, toplumsal sorumluluk
projeleri, çevresel sürdürülebilirlik, sosyal adalet
ve eşitlik gibi alanlarda olabilir.Bu hedeflere
ulaşmak için gereken stratejiler, kapsamlı bir
planlama ve etkin bir uygulama süreci gerektirir.

Değişim elçileri, toplumsal ve çevresel
kalkınmada kritik bir role sahiptirler. Yaratıcı ve
sürdürülebilir çözümler üreterek, sadece bugünü
değil, geleceği de şekillendirmektedirler. Onlar,
değişimin simgesel yüzleri olup, toplumların daha
iyi bir geleceğe doğru ilerlemesini sağlayan
liderlerdir.

Değişim elçisi olma süreci, genellikle bir
organizasyonun veya bir projenin
sürdürülebilirlik, çevre koruma, toplumsal gelişim
gibi konularda etkin rol almak isteyen kişilere

verdiği bir unvandır.Bu rol, genellikle toplumda
farkındalık yaratmak, değişim yaratıcı projeleri
desteklemek ve belirli hedefler doğrultusunda
insanları motive etmek gibi sorumluluklar taşır.

Kapsamlı eğitim ve bilgi edinme: Değişim elçisi
olabilmek için, çevre, sürdürülebilirlik, iklim
değişikliği, insan hakları gibi alanlarda
derinlemesine bilgi sahibi olmak gereklidir.
Eğitim programları, seminerler, sertifika
programları bu alanda önemli araçlar olabilir.

Başvuru süreci: Değişim elçisi unvanını almak
için genellikle bir başvuru süreci vardır.
Başvurular, değişim elçisi olmak istenilen kuruluş,
program veya projeye bağlı olarak değişir.
Örneğin, Birleşmiş Milletler Sürdürülebilir
Kalkınma Hedefleri kapsamında gönüllü değişim
elçisi olmak isteyen bir kişi, BM’nin sürdürülebilir
kalkınma platformlarına başvuru yapabilir.

Projelerde yer almak: Bu unvanı almak isteyen
kişiler, çevre projelerinde gönüllü olarak yer
alabilir, çeşitli sosyal sorumluluk projelerinde
liderlik yapabilirler. Yerel yönetimlerin ve sivil
toplum kuruluşlarının projelerine katılmak bu
anlamda önemli bir adım olabilir.

Etkileşim ve Ağı Kurma: Sosyal medya ve diğer
platformlarda çevre bilincini artırmak için
etkileşimde bulunmak, toplumsal değişim için
bireyleri ve toplulukları harekete geçirmek de
değişim elçiliği için önemli bir adımdır.

� Değişim elçisinin önemi:
Toplumda farkındalık yaratma: Değişim elçileri,

önemli toplumsal ve çevresel sorunlar hakkında
farkındalık yaratma noktasında kritik bir rol
oynarlar. İnsanları bilinçlendirerek, sürdürülebilir
yaşam biçimlerine yönlendirmek, doğa dostu
projelere teşvik etmek gibi amaçlarla çalışırlar.

Eğer değişim elçisi olmak isterseniz, başvuru
için yerel hükümet organları, sivil toplum
kuruluşları veya uluslararası kuruluşlarla iletişime
geçebilirsiniz. BM, UNESCO ve yerel çevre
dernekleri gibi platformlar üzerinden başvuru
yapabilir ve rolünüzü toplumda büyük bir etki
yaratacak şekilde şekillendirebilirsiniz

Eyleme geçirme: Bu rol, yalnızca farkındalık
yaratmakla kalmaz, aynı zamanda insanları
harekete geçirir. Bir değişim elçisi, toplumu çevre
dostu uygulamalara, yeşil enerji çözümlerine veya
sürdürülebilir tarım yöntemlerine teşvikeder.

Liderlik ve inisiyatif: Değişim elçisi, çoğunlukla
bir topluluğa liderlik etme sorumluluğu taşır. Bu
liderlik sadece bireyleri değil, kurumları ve
toplulukları da etkilemek için kullanılan bir
araçtır.

Küresel ve Yerel Değişim: Değişim elçileri,
küresel boyutta sürdürülebilir kalkınma
hedeflerine katkı sağlarken, yerel projelerde de
toplumsal fayda yaratır. Bu çok yönlü etki, bir
değişim elçisinin önemini artırır.

İklim elçisi ve değişim elçisi arasındaki farklar
İklim elçisi ve değişim elçisi kavramları

birbirine benzese de, amaç, eğitim ve işlev
bakımından belirgin farklılıklar taşırlar.Her iki
kavramın da odaklandığı alanlar, faaliyet
yöntemleri ve hedef kitleleri farklıdır. İşte bu iki
rolün detaylı bir karşılaştırması:

a. Amaç
(1) İklim elçisi:
*İklim elçileri, iklim değişikliği ile mücadeleye

odaklanır.
*Amaçları, karbon salımını azaltmak,

yenilenebilir enerji kullanımını teşvik etmek,
çevre bilincini artırmak ve toplumda iklim
eylemlerini hızlandırmaktır.

*Daha dar bir odak alanına sahiptir ve çevre
ile ilgili bilimsel, teknik ve politik çalışmalara
katılım sağlar.

(2) Değişim elçisi:
*Değişim elçileri, daha geniş bir dönüşüm

perspektifine sahiptir.
*Amaçları, sosyal adalet,

eşitsizlikle mücadele,
sürdürülebilir kalkınma,
eğitim, sağlık ve diğer
alanlarda toplumsal
dönüşüm yaratmaktır.

*Çevresel konuları da
içerse de, sosyal ve ekonomik
sorunlar gibi daha kapsayıcı
alanlarda faaliyet gösterir.

b. Eğitim
(1) İklim elçisi:
*İklim değişikliği, karbon

ayak izi, yenilenebilir enerji
kaynakları, iklim politikaları
gibi teknik ve çevre bilimi
odaklı eğitim alırlar.

*Eğitimler genellikle uluslararası çevre
organizasyonları, bilimsel kurumlar ve çevre
odaklı STK’lar tarafından sağlanır.

(2) Değişim elçisi:
*Eğitimleri, liderlik, iletişim becerileri, proje

yönetimi, sosyal farkındalık ve değişim yaratma
süreçleri gibi daha genel ve çok yönlüdür.

*Çeşitli konuları kapsar: Çevre, sosyal adalet,
insan hakları, eğitim ve toplumsal projeler.

*Eğitimler, yerel yönetimler, üniversiteler,
sosyal girişimler ve uluslararası kuruluşlar
tarafından verilir.

c.İşlev ve faaliyet alanları
(1) İklim elçisi:
*Çevre dostu kampanyalar düzenler, iklim

değişikliği farkındalığı artırır ve yeşil teknolojilerin
benimsenmesini teşvik eder.

*Çevre politikalarının oluşturulmasında ve
uygulanmasında yer alır.

*Ağaçlandırma, karbon emisyonu azaltımı ve
sıfır atık projelerine odaklanır.

(2) Değişim elçisi:
*Daha geniş bir alanı kapsar ve farklı

toplumsal sorunlara çözüm üretir.
*Çeşitli alanlarda projeler geliştirir: kadın

hakları, eğitimde fırsat eşitliği, sosyal girişimcilik,
iklim değişikliği, sağlık hizmetleri.

*Toplumun genel refahını artırmayı
hedefleyen yenilikçi çözümler sunar.

d. Hedef kitle
(1) İklim elçisi:
*Özellikle çevre politikalarıyla ilgilenen

bireyler, bilim insanları, STK’lar ve yerel
yönetimlerdir.

*Hedef kitle, iklim değişikliği ile doğrudan
ilgilenen kesimlerdir.

(2) Değişim elçisi:
Daha geniş bir kitleye hitap eder; kadınlar,

gençler, dezavantajlı gruplar, iş dünyası ve genel
toplum gibi çeşitli paydaşları içerir.

e. Sonuç üzerindeki etki
(1) İklim elçisi:
Çevresel sürdürülebilirlik alanında somut ve

teknik çözümler sunarak daha spesifik bir etki
yaratır.

İklim değişikliğiyle ilgili farkındalık artırma
kampanyaları, çevre koruma projeleri ve yeşil
teknoloji çözümleri ön plandadır.

(2) Değişim elçisi:
*Toplumun tüm kesimlerinde, özellikle sosyal,

ekonomik ve çevresel alanlarda dönüşüm yaratır.
*Etkisi, daha geniş bir kapsamda toplumsal

iyileşme ve kapsayıcılık sağlar.
Sonuç
İklim elçileri, çevre ve iklim odaklı teknik

sorunlara çözüm bulmaya odaklanırken, değişim
elçileri toplumun her kesiminde dönüşüm
yaratmayı hedefleyen daha kapsamlı bir role

sahiptir.İklim elçiliği, çevre bilimi ve
sürdürülebilirlik konusunda daha spesifik bir
uzmanlık gerektirirken, değişim elçiliği, sosyal
liderlik ve kapsayıcılık odaklı bir yaklaşım sunar.
Her iki rol de birbirini tamamlar niteliktedir; biri
çevreyi, diğeri ise toplumu iyileştirerek
sürdürülebilir bir gelecek için çalışır.

BÜLENT
ÖZGENDeğişim elçileriyle daha iyi

bir gelecek için adım atılıyor
Sürdürülebilir bir gelecek için harekete geçen ve toplumların güçlenmesini sağlayan değişim
elçileri, zorluklara rağmen toplumsal dönüşümü hızlandıran projelerle fark yaratıyor
Sürdürülebilir bir gelecek için harekete geçen ve toplumların güçlenmesini sağlayan değişim
elçileri, zorluklara rağmen toplumsal dönüşümü hızlandıran projelerle fark yaratıyor
Sürdürülebilir bir gelecek için harekete geçen ve toplumların güçlenmesini sağlayan değişim
elçileri, zorluklara rağmen toplumsal dönüşümü hızlandıran projelerle fark yaratıyor
Sürdürülebilir bir gelecek için harekete geçen ve toplumların güçlenmesini sağlayan değişim
elçileri, zorluklara rağmen toplumsal dönüşümü hızlandıran projelerle fark yaratıyor
Sürdürülebilir bir gelecek için harekete geçen ve toplumların güçlenmesini sağlayan değişim
elçileri, zorluklara rağmen toplumsal dönüşümü hızlandıran projelerle fark yaratıyor
Sürdürülebilir bir gelecek için harekete geçen ve toplumların güçlenmesini sağlayan değişim
elçileri, zorluklara rağmen toplumsal dönüşümü hızlandıran projelerle fark yaratıyor
Sürdürülebilir bir gelecek için harekete geçen ve toplumların güçlenmesini sağlayan değişim
elçileri, zorluklara rağmen toplumsal dönüşümü hızlandıran projelerle fark yaratıyor
Sürdürülebilir bir gelecek için harekete geçen ve toplumların güçlenmesini sağlayan değişim
elçileri, zorluklara rağmen toplumsal dönüşümü hızlandıran projelerle fark yaratıyor
Sürdürülebilir bir gelecek için harekete geçen ve toplumların güçlenmesini sağlayan değişim
elçileri, zorluklara rağmen toplumsal dönüşümü hızlandıran projelerle fark yaratıyor

DOĞA VE ÇEVRE
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İzmir'de iklim değişikliğinin Türkiye'deki zeytin üretimindeki etkileri, çözüm önerileri
ve uygulanan projeler kapsamında geniş katılımlı bir çalıştay gerçekleştirildi

Batılı zeytin üreticileri
iklimkrizimağduru…

Zeytincilik Araştırma
Enstitüsü Müdürlüğü, Ulusal
Zeytin ve Zeytinyağı Konseyi
(UZZK) ile Proje Evi Kooperatifi
iş birliğinde düzenlenen "İklim
Değişikliği Çağında Türkiye'de
Zeytinciliğin Mevcut Durumu
Çalıştayı"nda konuşan UZZK
Başkanı Mustafa Tan, Türkiye'nin
imzaladığı Avrupa Birliği Yeşil
Mutabakat'ında sürdürebilir
tarımın da amaçlandığını söyledi.
Tan, zeytinin Türkiye'nin önemli
tarımsal ürünlerinden olduğunu
ifade ederek, "Küresel iklim krizi
ve değişikliğinin ortadan
kaldırmak, yerel çeşitlerin
korunmasına temin etmek ve
bunların önemini ortaya koymak
anlamında Yeşil Mutabakat bizim
zeytincilik hedeflerimizle
örtüşüyor. Son iki yılda iklim
krizleri özellikle batıdaki ülkeleri
vurdu. En büyük zeytin üreticisi
İspanya'yı perişan etti" dedi. İklim
değişikliğinin üretim bakımından
İspanya'nın 1 milyon 600 bin
tonlardaki zeytin üretimini 700
bin tonlara, Tunus'un 300 bin
tonlardan 200 bin tonlara
düşürdüğünü anımsatarak, şunları
kaydetti:

"İtalya, iklim değişikliğiyle
ilişkin hastalıkta 600 bin tonluk
yıllık üretimini son yıllarda hayal
bile edememeye başladı. Bu
durum bizim için yeni yetişmekte
olan ve zeytinin anavatanı
Türkiye'de olumlu sonuçlar
doğurdu ve fiyatlar tarihinde
görülmemiş şekilde 10 Euro’ya
kadar çıktı. Ancak buna göre
pozisyon alan üreticiler maalesef
bu yıl o ülkelerde eski üretim
seviyesine gelmesi ve rekor
kırmamız nedeniyle fiyatlar bizde
ve dünyada düşmeye başladı."

İç tüketimi artırmak amacıyla
çalışmaların çoğaltılmasını
istediklerini anlatan Tan, şöyle
devam etti:

"Sivil toplum kuruluşlarıyla
birlikteyiz. Türkiye'de zeytin
dikim hızı ve yeni zeytincileriyle
yaşanan ivmenin geri
gitmeyeceğini düşünüyorum.

Türkiye zeytin ağacının gen
merkezidir. Zeytin dünyaya
Türkiye'den yayıldı. Bizim zeytin
üreticimiz son derece kaliteli
ürünler yetiştiriyor. Her türlü
yetiştirme yöntemine uygun
olabilen zeytin çeşitlerimiz var.
Bunlar içerisinde küçük
çekirdekli, büyük çekirdekli, yağ
randımanı yüksek, kuraklığa
dayanıklısı var. Bunların
içerisinde amaca göre üretip,
geleneksel ağaçlarımızı
kaybetmemiz gerekiyor.
Ülkemize yabancı çeşitler girdi ve
bunların adaptasyon çalışmaları
yapılmamıştır."

Enstitü Müdürü Cemil Ernim
ise Türkiye'nin tarımı açısından
zeytinciliğin ön planda olduğunu
ve önemli çalışmaların
yürütüldüğünü belirtti.

Çalıştayda, uzman ve
akademisyenler "İklim Değişikliği
Bağlamında Zeytincilik Araştırma
Enstitüsü Müdürlüğü Tarafından
Yapılan Çalışmalar", "İklim Krizi
ve Zeytincilik: Zeytincilik
Sektöründe İklim Değişikliği
Farkındalığı ve Sürdürülebilir

Zeytincilik İçin Öneriler", "Yeşil
Mutabakat ve Zeytin Sektörü,
Zeytin Alem: Sosyo-ekolojik Bir
Peyzaj Olarak Geleneksel
Zeytinlikler", "Yaşayan Miras
Unsuru Olarak Geleneksel
Zeytincilik" başlıklı sunumlar
gerçekleştirdi. Proje Evi
Koopetifi Yönetim Kurulu
Başkanı Ceren Üzel de geçen yıl
başlatılan Anadolu'da Zeytin
Üreticisi Toplulukların
Güçlendirilmesi Projesi'nin
sonlarına yaklaşıldığını anlattı.
(AA)

2. Kent Lokantası’nı açmaya
hazırlanan Bornova Belediye
Başkanı Ömer Eşki’ye çağrıda
bulunan Pınarbaşı Esnaf ve
Sanatkarlar Odası Başkanı Cezmi
Çulhaoğlu, ‘Belediyelerin sosyal
yardımlaşma projesini
önemsiyoruz. Sadece uygulamanın
yanlış olduğunu düşünüyoruz.
Belediye Başkanımız Eşki’ye
projesini geliştirmek için işbirliği
çağrısında bulunuyoruz. Yemek
kartı veya evlere karavana sistemi
ile lokantacı esnafı da sosyal
yardım projesine destek verebilir’
dedi. Kent lokantalarının bir sosyal
yardım programı olduğunu
belirten Çulhaoğlu, ‘Bu fikre karşı
değiliz.Ancak sosyal yardımlar bir
kesimi rahatlatırken diğer bir

kesimi mağdur etmemeli. Kent
Lokantaları aşevi zihniyeti ile
emeklilere, öğrencilere, dar

gelirlilere, ihtiyaç sahibi insanlara
hizmet versin. Ancak işlek
merkezlerde açılan lokantalarda

amaçlanın dışında her kesimden
insan, hatta turistler bile yemek
yiyor. Bu durum da güç günler
yaşayan lokantacı esnafına büyük
darbe vuruyor’ diye konuştu.
Muhtarlar kanalıyla Bornova’da
dar gelirli insanların kolaylıkla
belirlenebileceğine dikkat çeken
Çulhaoğlu, ‘Evlere sadece öğle
değil, akşam da karavanalarla
yemek gönderilebilir.Veya ihtiyaç
sahibi ailelere Belediye yemek
kartı dağıtır, insanlar lokantalarda
kartla yemek yer. Esnaf olarak
bizler de kart sahiplerine ayrı bir
indirim uygularız. Hem de
lokantacı esnafı kazanır hem de
projeden daha çok verim alınır,
gerçek ihtiyaç sahiplerine hizmet
gider’ dedi. (Haber Merkezi)

EGİKAD Talks 2N1’in
konuğu Antitoros’tu

Ege İş Kadınları Derneği (EGİKAD)
“EGİKAD TALKS 2IN1” etkinlik serisinin
üçüncüsünü BASİFED Federasyon
Merkezi’nde yaptı. Üçüncü etkinliğin
konukları ise EGİKAD’ın kurucularından
ve önceki dönem başkanlarından olan
Avukat Nilhan Antitoros ve Nefes Koçu
ve Eğitmeni Gülser Şen oldu. EGİKAD
kurucularından ve önceki dönem
başkanlarından Avukat Nilhan Antitoros
ise eğitim hayatından bugüne iş
yaşamındaki kilometre taşlarını
dinleyicilerle paylaştı. İş yaşamından
anekdotlar paylaşan Antitoros, İzmir
Ticaret Odası Genel Sekreter
Yardımcılığı görevi ve Dokuz Eylül
üniversitesi Mühendislik Fakültesi’nde
ders verdiği dönemdeki çalışmalarından
anılar paylaştı. (Haber Merkezi)

Pınarbaşı esnafından Başkan Eşki’ye çağrı
11,9 milyar dolarlık
bakliyat ihracatı…

Türkiye İhracatçılar Meclisi (TİM)
Hububat, Bakliyat, Yağlı Tohumlar ve
Mamulleri Sektör Kurulu Başkanı
Ahmet Tiryakioğlu, sektörün ihracatta
önemli işlere imza attığını belirtti.
Tiryakioğlu, şunları kaydetti: "Buğday
unu, makarna, bitkisel yağlar, bisküvi
ile şekerli ve kakaolu ürünler başta
olmak üzere temel gıda ürünlerini
kapsayan hububat, bakliyat, yağlı
tohumlar ve mamulleri sektörünün
2024 yılı toplam ihracatı 11,9 milyar
dolar oldu. 973 milyon dolara ulaşan
tatlı bisküvi ve gofret ihracatı yüzde
9,1 artışla sektör genelinde ikinci
sırada yer aldı." (AA)

Martı TAG ile ilgili tartışmalar hız
kesmeden devam ederken, 17 Ocak
2025 tarihinde İstanbul’da görülecek
dava öncesinde İzmir Şoförler ve
Otomobilciler Esnaf Odası Başkanı
Erkan Özkan’dan dikkat çekici bir
çağrı geldi. Erkan Özkan, Martı TAG
uygulamasının yasallığını
sorgularken, uygulamanın sektörde
yarattığı sorunlara vurgu yaptı ve
Martı TAG CEO’su Oğuz Alper
Öktem’e meydan okudu. Erkan
Özkan, Oğuz Alper Öktem’i İzmir’e
davet ederek, uygulamanın yasallığını
pratik bir şekilde kanıtlamasını istedi.
Özkan, “Madem Martı TAG yasal, o zaman

ben uygulama üzerinden Oğuz Bey’in
kullandığı aracı çağıracağım. Birlikte bir
trafik kontrol noktasına girelim. Bakalım

Martı TAG gerçekten yasal mı, değil mi?
Kendisi bunu İzmir’de herkese göstersin"
dedi. Martı TAG’ı korsan taşımacılık ile
ilişkilendiren Erkan Özkan, sektördeki
haksız rekabeti şu sözlerle eleştirdi:
"Madem Martı TAG yasal, o zaman tüm
taksileri kapatalım. Taksiciler taksilerini
satsın, 10 tane normal arac alsın,
kazancını 10'a katlasın, vergi vermesin.
Ne güzel bir dünya! Ancak böyle bir şey
mümkün değil. Bu sistem emek ve ekmek
hırsızlığıdır."  Özkan, ayrıca Martı TAG’ın
sektöre zarar verdiği gerekçesiyle Oğuz
Alper Öktem hakkında hakaret nedeniyle

suç duyurusunda bulunduklarını da
hatırlattı. (Haber Merkezi)

“Martı TAG yasal mı, değil mi? İzmir’de görelim!”

Oğuz
Alper
Öktem

Erkan
Özkan

Emekli maaşına
yeni düzenleme

Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanı
Vedat Işıkhan, yıl başında kanuni ve
diğer düzenlemelerde yer aldığı
şekilde asgari ücrette, kamu
personeli ve emeklilerin aylıklarında
artışlar gerçekleştiğini, buna göre,
SSK ve Bağ-Kur emeklileri için yüzde
15,75, emekli sandığı, memur
emeklileri için yüzde 11,54 artış
olduğunu anımsattı. Işıkhan, "Bu
kapsamda, en düşük SSK ve Bağ-Kur
emekli aylığı olan 12 bin 500 lirayı, 6
aylık TÜFE oranında yani yüzde 15,75
artış gerçekleştirme kararını
açıklıyoruz. Bu artışla en düşük
emekli aylığı, 14 bin 469 liraya
yükselmiş oluyor" ifadelerini
kullandı. (AA)

Nilhan 
Antitoros

Nilhan 
Antitoros

Nilhan 
Antitoros
Nilhan 

Antitoros
Nilhan 

Antitoros
Nilhan 

Antitoros

Cezmi 
Çulhaoğlu

Mustafa
Tan

Ceren
Üzel



SAYFA  10 SIYAH MAVI KIRMIZI SARI

Dr. Birol Sarkut, Check-Up
yaptırmanın önemiyle ilgili noktalara
değindi. Sarkut,” Check-Up düzenli
olarak yaptırılması gereken sağlık
kontrolleridir ve erken teşhis için önemli
bir unsurdur. Potansiyel sağlık
sorunlarını erken aşamada tespit etmeye
yardımcı olan Check-Up, tedavinin daha
etkili olmasına ve hastalıkların
ilerlemesini engeller” dedi. Sarkut
sözlerini şöyle sürdürdü; “Check-Up için
bir yaş sınırı yoktur. 24 aylıktan sonra 7
yaşına kadar her yıl 1 defa Check-Up
yaptırılmalıdır. Daha sonra 40 yaşına
kadar her 2 yılda bir defa Check-Up
yaptırılması uygundur.” (Haber Merkezi)

Fizik tedavi ve rehabilitasyon uzmanı Doç. Dr.
Ahmet İnanır, genellikle bel fıtığı ve belde
oluşacak diğer problemlerde doğru teşhis ve
tedavinin yapılmasının önem taşıdığını
belirterek, “Sıklıkla yürümekle, ayakta
durmakla ve beli geri eğmekle ağrı, uyuşma,
dolgunluk hissi, yanma, kramp veya bu
hastalığın belirtileri arasında yer alıyor” dedi.
İnanır, “Ağrı kesici tedavinin iyileşmeye katkısını
beklemiyoruz. Özellikle  yaşlı ve hipertansiyon,
diyabet, kalp damar hastalığı olan hastaların,
romatizma ilacı olarak bilinen ağrı kesicilerin
kullanımıyla oluşabilecek kalp-damar sistemi,
böbrek ve mide-barsak risklerinden olabildiğince
uzak durmaları tavsiye edilmektedir” ifadelerini
kullandı. (Haber Merkezi)

“EÜ EGEKAF’25’te güçlü 
bir şekilde yerini alacak”

Ege Üniversitesi Rektörü Prof.
Dr. Necdet Budak,
“Cumhurbaşkanlığı İnsan
Kaynakları Ofisi
koordinasyonunda düzenlenen
Bölgesel Kariyer Fuarları
kapsamında Mart 2022
tarihlerinde bölgemizde eğitim
öğretime devam eden 20
üniversitesinin paydaşlığında Ege
Bölgesi Kariyer Fuarı 2022’yi
gerçekleştirmiştik. Üniversitemiz
ev sahipliğinde yaptığımız bu dev
organizasyonda 60 bini QR kodlu
olmak üzere 100 binden fazla
öğrenciyi, 522 firma ile bir araya
getirerek Avrupa’nın en büyük
kariyer fuarını imza atmıştık.
Bölgemizin ilk, ülkemizin köklü
yükseköğretim kurumlarından
olan; tam akredite, öğrenci odaklı,
sağlık temalı araştırma
üniversitemiz 70 yıldır bilimin
rehberliğinde ülkesi ve milleti için
üreten gençler yetiştiriyor.
Öğrencilerimize sadece bilgi
edinmelerini sağlamakla kalmıyor,

aynı zamanda onları iş dünyasına
nitelikli bir şekilde hazırlamaya
çalışıyoruz. Ege Bölgesi Kariyer
Fuarı’nı bu sene 26-27 Şubat
tarihlerinde Manisa Celal Bayar
Üniversitesi ev sahipliğinde
gerçekleştireceğiz. Ege Bölgesi
Kariyer Fuarı, öğrencilerimiz için
sadece iş dünyasının kapılarını
açmakla kalmayacak, aynı
zamanda ülkemizin gelişme ve
kalkınma ideallerine katkı
sunacak” diye konuştu. 

Gençlerin istihdamıyla ilgili
ulusal çapta öneme sahip bu
organizasyonun parçası olmaktan
gurur duyduklarını ifade eden

Rektör Prof. Dr. Necdet Budak,
“Üniversitemiz kurulduğu günden
bugüne, ülke ve dünya
gerçeklerine duyarlı, akademik ve
kültürel olarak donanımlı, üretken
ve analitik düşünebilen bireyler
yetiştirmeye devam ediyor.
Kamuya ve özel sektöre nitelikli
mezunlar kazandırıyor. Hem
öğrencilerimizin hem de
mezunlarımızın kariyerleri için
önemli olanaklar sunuyoruz. Bu
sene de paydaşı olduğumuz
EGEKAF’25’te, güçlü bir şekilde
yer almak için çalışmalarımızı
yoğun bir şekilde sürdürüyoruz.
Gençlerimize mesleki ve

akademik yetkinlik
kazandıracakbu organizasyona
yönelik toplantılarımıza devam
ediyoruz. Bu tür organizasyonların
öğrencilerimizin, becerilerini
gösterebilmelerine, iş dünyası ile
doğrudan etkileşimde bulunarak
kendilerini geliştirme olanağı
sağlıyor. Kariyer fuarı ayrıca genç
girişimcilerin önünü açan önemli
bir platform. Gerçekleştirilecek
olan bu fuarda, öğrencilerimiz
sektördeki öncü trendleri,
yenilikçi proje ve teknolojik
gelişmeleri yakından
görebiliyorlar. Gençlerimiz,
mesleklerini yakından tanıma,
sektörün önemli isimleriyle bir
araya gelme ve kendi
potansiyellerini ortaya koyma
fırsatı buluyorlar. Kariyer
fuarındaki firmalar,
öğrencilerimize ilham kaynağı
olacak, belki orada edindikleri bir
düşünce, ilerleyen yıllarda sektöre
yön verecek bir yeniliğe dönüşecek.
Bu sayede yeniliğe dönüşen bir
düşünce yeni iş alanları sağlayacak.
Temennimiz, imkânı olan tüm
gençlerimizin bu verimli
atmosferden faydalanmasıdır”
dedi. (Haber Merkezi)

İzmir Büyükşehir
Belediyesi, okullardaki
temizlik sorununa çözüm
olmaya 2025 yılında da devam
ediyor. Yapılan incelemelerin
ardından kent genelindeki 500
devlet okuluna hijyen seti
desteği sunulması planlandı.
Hijyen setlerinin içinde 10 litre
çamaşır suyu, 10 litre yüzey
temizleyici, 10 litre sıvı sabun
ve 72’li tuvalet kağıdı yer
alıyor. Tüm malzemeler, her
ay okullara ulaştırılacak. Yeni
yılın ilk haftasında hijyen
setlerini araçlara yükleyen
belediye ekipleri, desteğe

ihtiyaç duyan okullara giderek
paketlerin teslimine başladı. 

Çocuk Çalışmaları ve
Eğitim Destekleri Şube
Müdürlüğü Eğitim ve Etkinlik
Birimi Şefi Ayfer Yeşilöz, “9
ay boyunca 500 okulumuza
hijyen seti desteği

sağlayacağız. Bu paketlerin
içinde sıvı sabun, yüzey
temizleyici, tuvalet kağıdı ve
çamaşır suyu bulunuyor.
Paketler, okulların bir aylık
ihtiyacını karşılayacak şekilde
planlandı” dedi.
(Haber Merkezi)

İzmir’de 500 okula
hijyen seti desteği 
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Erken evrede 
belirtisi yok!
Dünyada her yıl yaklaşık 600 bin

ülkemizde de 2 binden fazla kadına
rahim ağzı kanseri tanısı konuluyor.
Temel nedenini Human Papilloma
Virüsü’nün oluşturduğu rahim ağzı
kanseri, ülkemizde en sık görülen
3’üncü jinekolojik kanser olarak
karşımıza çıkıyor. Rahim ağzı kanseri
ileri evrede tespit edilirse hastalığın
tedavi edilme şansı düşerken, erken
teşhis ise hayat kurtarıyor! Kadın
hastalıkları ve doğum uzmanı Doç. Dr.
Engin Çelik, “Rahim ağzı kanserinde
aşı ve testlerden oluşan 3 yöntem
hayat kurtarmaktadır.  Öyle ki bu
kanser türü HPV aşılarıyla
önlenebilmekte ve aynı zamanda PAP
smear ile HPV testleri sayesinde
hücreler kansere dönüşmeden tedavi
edilebilmektedir. Dolayısıyla,
kadınların 21 yaşından itibaren hiçbir
yakınmaları olmasa bile hekim aksini
önermedikçe her 3 yılda bir PAP smear
(rahim ağzı sürüntüsü) testi  ve 30
yaşından sonra her 5 yılda bir  Human
Papilloma Virüsü taraması
yaptırmaları büyük bir önem
taşımaktadır” diyor. (Haber Merkezi)

Çocukların sağlıklı büyümesi ve
gelişmesinde beslenmenin önemine
dikkati çeken Uzm. Dr. Gamze Avcı,
balık yağlarının sağlıklı beslenmenin
önemli parçalarından biri olduğunu
belirterek, "Omega-3 yağları özellikle
beyin sağlığı için oldukça önemlidir.
Hafızayı güçlendirir ve odaklanmayı
artırır” dedi. Omega-3 yağlarının
çoklu doymamış yağ asitleri olup
vücutta sentez edilemediklerini
belirten Uzm. Dr. Avcı, “Bu yağlar her
hücremiz tarafından kullanılır ve
hatta beyin hücrelerindeki yağların
çoğu omega-3 dür. Vücudumuz için
gerekli olan üç çeşit omega-3 yağı
vardır. ALA (alfalin olenik asit), EPA
(eiko sapentaenoik asit), kısaca DHA
denilen dokso heksa enoik asittir. Bu
yağlardan ALA bitkisel kaynaklı
yiyeceklerde bulurken, EPA ve DHA
ise soğuk sularda yaşayan balıklarda
bulunur. ALA vücudumuzda aktif
form olan DHA ve EPA formuna
dönüşür. EPA ve DHA ise yağlı
balıklarda ve balık yağı gibi gıda
takviyelerinin içinde bulunur” diye
konuştu. (İHA)

Yılda 1 kez Check-Up Yürürken ağrıyorsa dikkat

‘Balık yağı 
tüketilmesi 
çok önemli’

“Ege Bölgesi Kariyer Fuarı’25” (EGEKAF)26-27 Şubat tarihlerinde “Yetenek Her
Yerde” temasıyla yapılacak. Ege Üniversitesi de fuardaki daimi yerini alacak

Necdet 
Budak
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Futbol oyununda “ileri ülkeler”diye kimlere
deniyorsa, her konuda olduğu gibi bu alanda
da “gelişmekte olan ülkeler” palavrası ile
avutulan bizlerin onlara, gemini azıya almış bir
safkana binip ne kadar yol alsak dahi asla
yetişemeyeceğimiz gün gibi ortada. Olay
mantık üzerine değil ve fakat anlık
heyecanların gözlerimize sunduğu pembe
sonuçlar üzerine kurulu çünkü. Bu yüzden
nafile tüketmekteyiz nefesimizi biliyorum ve
bu anlamda önüme neyin konacağını
hissettiğimden dersime iyi çalışıp hazırlıklı
geldim. Futbol ansiklopedisinde yüzyılı aşkın
bir süreye dayanan geçmişimizin son yirmi üç
yılında elde edilen bir Dünya, bir Avrupa ve
bir de Konfederasyon Kupası olmak üzere
toplam üç adet üçüncülük sayesinde (-ki 2008
Avrupa şampiyonasında statü gereği
üçüncülük maçı oynanmadı ve sadece yarı
finale kaldığımız için üçüncü sayıldık!) çok çok
ilk ellinin ezberlenememiş bir yerlerinde

dolaşıyorsak, bunu öpüp başımıza koymalı ve
bizi bu esere kattığı için yayıncısına mutlaka
şükranlarımızı arz etmeliyiz. Sanmayınız ki
yaşanmış tüm zaferleri bir kalemde silip
atıyorum ama sadece anlık zafer mi
kazanmaya geldik dünyaya? Çocuklarımız
daha çoğunu görse günaha mı girilecek? Kaldı
ki her biri o günün şartlarında iyi bir takım, iyi
yönetilmiş kısa süreçler ve iyi değerlendirilmiş
fırsatların bir bütünüdür efendim, yoksa tek
başına hiç kimseye ait eserler değil. Zira ben
aynı ansiklopedinin ne başında, ne de sonunda
Türk Ekolü diye bir başlığa veya içinde bu iki
kelimenin yer aldığı tek bir cümleye
rastlamadım.

PARS MANAS
Bir ülke düşününüz ki, orada hep küçükken

radyodan dinlediğimiz Pars Manas destanı
gibi, döne döne İngiltere’ye Wembley stadında
altı gol atmış Czibor Hidekuti Kocsis ve
Puşkaş’lı Macar milli takımına karşı 1954 te
elde edilen 3-1 muhteşem zafer anlatılır, keza
Moskova da 2-0 ve Berlin de 2-1 kazanılmış
maçlar Dede Korkut hikayelerinden bile daha
çok ezbere bilinir, işte o ülkede ancak bu
üçüncülüklerden gelmiş üç kupadan soğuk su
içmeye devam edilir. “Sen de hiçbir şeyi
beğenmiyorsun, kupa ise kupa, zafer ise zafer,
daha ne” dediğinizi duyar gibiyim. Bakın
benim istediğim öyle atla deve falan değil.
Madem futbola bu denli bağlıyız ve
vazgeçemiyoruz, bari sabah akşam medyada
arz –ı endam eden futboldaki her şeyi bilme
yetisine sahip bilirkişilerimiz ile avuç dolusu
paralar döküp, milyarlarca borç ile ucuz başarı
elde etmişlerin kafa bulandırmaktan başka bir

şeye yaramayan demeçlerini dinlemek yerine,
“ekol nedir” konusunu adam gibi bir
öğrenelim diyorum o kadar. Bilmemek değil
biliyor havası ile koltuklara yerleşip ahkâm
kesmek ayıp çünkü. Ne mi yapacağız? Önce
herhangi bir aşağılık duygusuna kapılmadan
futbolda ileri ülkeleri mercek altına
yatıracağız. Ardından küçük hevesleri, geçici
başarılar ile övünmeyi bir kenara koyup, sabır
denilenin bize geleceği armağan edeceğini
kabul edeceğiz. Futbolumuzun bütün
ögelerinin göstermelik değil ve fakat
gerçekten eşit olarak temsil edildiği bir futbol
federasyonunun öncülüğünde, amatörü
profesyoneli hepimiz ne biliyorsak kendimizi
yüceltmeden dökeceğiz masaya. Madem
futbol bir ekmek kapısı, öyle ise işin o yönünü
de düşünüp futbol liselerini vefutbol
akademilerini içeren akıllı bir
planlamayapacak ve bunu endüstri
muhabbetinin arkasına saklanmış kirli kazanç
tutkunlarından koruyacak yürekte bir istikrara
teslim edeceğiz. Bir de hangi takımı tutarsa
tutsun, gerekirse belli bir süre şampiyon
olamama pahasına bu inancın arkasında
sonunadek duracak adam bir kitle ile
yaratacağız Türk Ekolü ‘nü. İsterseniz harcına
tarihimizden gelen mücadeleci kimliğimizi
koymakla girişebiliriz bu zorlu uğraşa. Teknik
bilginin yanı sıra analitik düşünme eğitimini
içeren bir sistemi kurup, içine büyük bir
özenle ülke insanımızın yapısına uygun duygu
ve düşüncelerle bezenmiş bir futbol aklını
ekleyeceğiz. Yarışmacı ekiplerin alt yapılarını
üst yapıları ile göstermelik değil, en üst
düzeyde sayı ile buluşturma zorunluluğunu
içeren bir yönetmeliği anayasa niyetine kabul

edeceğiz. Ekol sözcüğünün aslında “okul”
anlamına geldiğini unutmadan alaylı zihniyeti
terk edecek, dahası sonuç odaklı günlük başarı
sarhoşluklarından uzak kalmaya bakacağız.
Biliyorum, “basiti yapmak zordur” önemli bir
futbol özdeyişi ama artık bir milat tespit edip
yola çıkamazsak, korkarım elimizi altına
koyacak olduğumuz taş bile şu satırlar
yazılırken düş taciri futbol ejderlerinden birine
satılmış olacak. Yaşamının otuz yıla yakın
sürecini futbola adamış biri olarak basit bir yol
haritası çizdim önünüze. Hatta kendime
önemli kâşif görüntüsü vermek için futbolla
yaşadığım yılları da önünüze sürmekteyim ya
bunu da bilerek yapmaktayım efendim. Hani
ola ki, ye kürküm ye öyküsünden yola çıkarak
beni olmasa bile belki kürkü dinlersiniz
diyedir bütün çabam. Çünkü futbolumuzu
kurtaracak olan birkaç doksan dakikadan
ibaret destanlar değil, toplumumuzun
kimliğini, düşlerini yenilgilerini hem güldürüp
hem ders vererek anlatan, Nasreddin Hoca
öykülerinin yanı sıra, elbette ki atasözleri ve
özdeyişlerdir. Bu arada yazımızı masalla
karıştırıp sonunda gökten üç elma düşecek
diye bekleyen varsa hiç zahmet etmesin.
Bendeniz yıllardır gördüklerimden bana kalan
yorgunluk ile bu göle nafile maya çalmaya
çalıştığımın farkında olacak yaştayım ama yine
de şu işin artık neredeyse her köşesine pislik
bulaşmış kazanç tarafından bakılarak değil
akılla çözülmesini istiyor ve içimde yaşayan
çocuğun elinden sıkıca tutarak size diyorum ki
bilgi tecrübe çalışma ve istikrar ile özümüzden
doğacak Türk ekolü için bir kez olsun hep
beraber maya çalalım mı şu göle? Düşününüz
efendim. Ya tutarsa.

KÖKKILINÇ

YAKAMOZ
ÇAĞLAYANkokkilinc@yahoo.com

Ekol

TFF 2'nci Lig Beyaz Grup'ta
2'nci yarıda düşme hattından
kurtulma mücadelesi vermeye
hazırlanan Altay'da ilk devrede
çapraz bağ sakatlığı yaşayarak
sezonu kapatan ön libero
Ceyhun Gülselam'ın
sözleşmesinin duyuru
yapılmadan 1 yıl daha
uzatıldığı ortaya çıktı. Transfer
yasağı bulunan siyah-beyazlı
kulüple sezon başında 30
Haziran 2025'e kadar kontrat
imzalayan tecrübeli
oyuncunun mukavelesi 28
Kasım'da dönem harici
sözleşme yenileme yöntemiyle
2026 yılına uzatıldı. (DHA)

BASKETBOLDA bu sezon ana
sponsorunu kaybettikten
sonra aylardır güçlükle
korumaya çalıştığı kadrosu
geçen hafta 4 yabancının
ayrılmasıyla önemli oranda
dağılan Karşıyaka bugün
Şampiyonlar Ligi Play-In
etabındaki ilk maçta
Promitheas Patras'ı konuk
edecek. Mustafa Kemal
Atatürk Karşıyaka Spor
Salonu'ndaki karşılaşmanın

hava atışı saat 20.30'da
yapılacak. Kaf-Kaf, Yunan
rakibiyle 15 Ocak'ta rövanşa
çıkacak.

Şampiyonlar Ligi'nde daha
önce sezonun en iddialı
takımlarından olup 4 yıldız
oyuncusunu kaybetmesiyle
belirsizliğe bürünen
Karşıyaka, 2021'de final
oynadığı organizasyonda üst
üste 4'üncü kez Play-In'e
çıkacak. Yeşil-kırmızılı ekip
ligde C Grubu'nu 4 galibiyetle
2'nci bitirmişti. Turu geçen
taraf son 16'da I Grubu'nda
Würzburg, AEK ve Bertram
Derthona Basket-Peristeri
eşleşmesinin galibiyle
oynayacak. Kaf-Kaf, 6
yabancısından 4'ü kulüpteki
maaş kriziyle ayrıldıktan sonra
Süper Lig'de Fenerbahçe'ye
101-90 mağlup olmuştu. (DHA)

YAZARIMIZ METİN
AYDINOĞLU’NA AMATÖR

SPORA KATKI ÖDÜLÜ 
2. Altın Üzüm Ödül

Töreni, 2024 yılı boyunca
çeşitli alanlarda gösterilen
başarıları onurlandırdı.
Amatör Sporlara Katkı
Ödülü, spor ve basın
dünyasına yaptığı katkılarla
tanınan Metin Aydınoğlu’na
takdim edildi. Metin
Aydınoğlu, amatör spor
dünyasında ve basında
uzun yıllardır süregelen
çalışmalarıyla biliniyor.
Haber Hürriyeti ve Ege
Telgraf gibi basın
organlarında yazılar
kaleme alarak amatör spor
dünyasını gündemde tutan
Aydınoğlu, yerel
televizyonlarda yaptığı
yorumculukla da geniş bir
kitleye hitap ediyor. Ayrıca,
İzmir Amatör Spor
Kulüpleri Federasyonu
(ASKF) yönetim kurulu
üyesi olarak, amatör
sporun gelişimine yönelik
aktif çalışmalar yürütüyor.
Sunuculuğunu Özlem Yıldız

ve Mikrop Hikmet
Durmuş’un yaptığı törende,
Metin Aydınoğlu alkışlarla
sahneye davet edildi.
Ödülünü takdim eden İzmir
Amatör Spor Kulüpleri
Federasyonu Başkanı
Efkan Muhtar, şu sözlerle
Aydınoğlu’nun katkılarını
vurguladı: “Metin
Aydınoğlu kardeşimle aynı
yönetimde yer almaktan
gurur duyuyorum. Amatör
spora yaptığı katkılarla bu
ödülü fazlasıyla hak etti.
Teşekkürler Gündem Ege
ve Gündem Buca ailesi,
böyle bir organizasyonu
gerçekleştirdiğiniz için.”
Ödülünü aldıktan sonra
kısa bir konuşma yapan
Metin Aydınoğlu,
duygularını şu sözlerle
paylaştı: “Ben konuşmayı
değil yazmayı seviyorum.
Bu ödülü almak benim için
büyük bir onur. Herkese
çok teşekkür ediyorum.”
(Haber Merkezi)
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13 Ocak Pazartesi günü resmen
başlayacak ara transfer
döneminde en az 3 takviye
yapmayı planlayan sarı-
kırmızılıların mevcut kadrosunda
14 yabancı futbolcu bulunurken,

kurmaylar 3 oyuncunun
sözleşmesini ya askıya alacak

ya da sonlandıracak. Çapraz
bağlarından sakatlanıp

ameliyat olan ve sezonu
kapatan orta saha Isaac
Solet ile golcü Datro
Fofana'dan bu sezon
yararlanamayacak olan
Göztepe'nin bu iki
futbolcunun
sözleşmesini
donduracağı kaydedildi.
Solet ve Fofana'nın

mukavelelerini askıya alıp yeni
yabancı futbolcular için yer
açmayı planlayan Göztepe'de,
Teknik Direktör Stanimir
Stoilov'un raporuna göre 1
oyuncuyla da yolların
ayrılabileceği ifade edildi.
Özellikle forvet hattına 2 transfer
yapması kesinleşen Göztepe'nin
golcülerini yabancıdan yana tercih
edeceği bildirildi. Göztepe'nin
mevcut kadrosundaki yabancı
oyuncular ise şöyle: Mateusz Lis,
Heliton, Djalma Silva, Malcom
Bokele, Lasse Nielsen, David
Tijanic, Anthony Dennis, Kuyru
Matsuki, Victor Hugo, Novatus
Miroshi, Isaac Solet, Romulo
Cardoso, Juan Silva ve Datro
Fofana. (DHA)

Altınordu'da
gençler

kiralık gidiyor

TFF 2'nci Lig Beyaz
Grup'ta zirve hedefleyen
Altınordu'da sezon
başında altyapıdan A
takım kadrosuna alınan 3
genç oyuncunun ara
transfer döneminde
kiralık olarak başka
kulüplere gönderilmesine

karar verildi. Kırmızı-
lacivertli formayla ligde
forma şansı bulamayan
sol bek Mustafa Kocabaş
ile çok az süre bulan sol
kanat oyuncuları Arif Asaf
Gültekin ve Sercan
Demirkıran tecrübe
kazanmaları için süre

alabilecekleri başka
kulüplere kiralanacak.
İzmir temsilcisinde yine
fazla şans bulamayan
gurbetçi 10 numara
Tahsin Çakmak'ın 3'üncü
Lig ekibi Kuşadasıspor'a
kiralanmasına karar
verilmişti. (DHA)
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Bornova 1877'de Berkay tamam
Bornova 1877, ara transferde ilk

imzayı tecrübeli ön libero Berkay
Samancı'ya attırdı. Sezonun ilk
yarısını 2'nci Lig Kırmızı Grup
takımı Derince Belediyespor'da
geçiren 35 yaşındaki futbolcu 14

müsabakada görev yaptı. Bornova
temsilcisinden yapılan açıklamada,
"Kulübümüz transfer çalışmaları
kapsamında Derince
Belediyespor'dan Berkay
Samancı'yı kadrosuna kattı. (DHA)
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İzmir Devlet
Senfoni Orkestrası,
ikinci
Cumhurbaşkanı
İsmet İnönü'nün
vefatının 51. yılına
özel anma konseri
düzenleyecek.
Anma konseri 10
Ocak Cuma saat
20.00'de Ahmed
Adnan Saygun Sanat Merkezi'nde (AASSM)
gerçekleştirilecek. Şef Nesrin
Bayramoğulları yönetimindeki "İsmet
İnönü'yü Anma Konseri"nin solistleri,
"Sihirli Flüt" unvanıyla bilinen,
Cumhurbaşkanlığı Kültür Sanat Büyük
Ödülü sahibi Şefika Kutluer ile uluslararası
pek çok ödül alan arp sanatçısı Maria Sa
Silva olacak. Konserde Mozart'ın "Flüt Arp
Konçertosu" ile Josep Suk'un "Yaylı
Çalgılar İçin Serenad" eserleri
seslendirilecek. (Haber Merkezi)

Sıcak hava balon
uçuşlarında rekor
Sıcak hava balon
uçuşlarında rekor
Sıcak hava balon
uçuşlarında rekor
Sıcak hava balon
uçuşlarında rekor
Sıcak hava balon
uçuşlarında rekor
Sıcak hava balon
uçuşlarında rekor
Sıcak hava balon
uçuşlarında rekor
Sıcak hava balon
uçuşlarında rekor
Sıcak hava balon
uçuşlarında rekor
Sıcak hava balon
uçuşlarında rekor
Sıcak hava balon
uçuşlarında rekor
Sıcak hava balon
uçuşlarında rekor
Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Abdulkadir
Uraloğlu, geçen yıl 933 bin yerli ve
yabancı yolcuyla tüm zamanların balon
yolcu sayısı rekorunun kırıldığını
bildirdi.Türkiye'de SHGM tarafından
yetkilendirilen 71 sıcak hava balon
işletmesi bulunduğu bilgisini veren
Uraloğlu, 6 onaylı kurum aracılığıyla
sektöre yönelik eğitimler sunulduğunu
aktardı.Uraloğlu, yapılan uçuşların
yüzde 80'den fazlasının Kapadokya
bölgesinde gerçekleştiğine dikkati
çekerek," 2011 yılından bu yana Türkiye
genelinde gerçekleştirilen 290 bin
uçuşta 5 milyon 617 bin yerli ve yabancı
balon yolcusu Türkiye'nin eşsiz doğasını
izleme fırsatı buldu" diye konuştu. (AA)
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Menemen Belediye Başkanı Aydın Pehlivan tarafından Mart ayında hizmete
açılan Çocuk Oyun Köyü, geride kalan 2024 yılı içerisinde ziyaretçi akınına uğradı
BÜYÜK BİR BAŞARI
Türkiye'nin en büyük tematik çocuk
oyun köyü olma unvanıyla açılan
Menemen Belediyesi Çocuk Oyun
Köyü, açılışının gerçekleştirildiği
Mart ayından bugüne kadar, henüz
daha bir yılını doldurmamasına
rağmen adeta ziyaretçi akınına
uğradı. Çocuk oyun köyü 10 ayda
tam bir milyonun üstünde ziyaretçi
çekerek büyük bir başarı yakaladı. 

‘GELECEĞE TAŞIYORUZ’
Ebeveynlerin de çocuklarıyla keyifli
zaman geçirdikleri çocuk oyun köyü
bu süreçte ziyaretçilerden tam not
aldı. Belediye Başkanı Aydın
Pehlivan, "Türkiye'nin dört bir
yanından miniklerin buluştuğu
Menemen Çocuk Oyun Köyü'nde
evlatlarımızın mutluluğu bizim en
büyük motivasyonumuz. Tesisimizi
geliştirerek geleceğe taşımak için
gerekli çalışmaları titizlikle
sürdürüyoruz" dedi. (Haber Merkezi)

İsmet İnönü özel 
konserle anılacak

Yüksek süt verimi ve etinin lezzetiyle bilinen ivesi
cinsi koyunlar, dünyanın sayılı tarım işletmeleri
arasında gösterilen ve alanında en
büyük olan Ceylanpınar Tarım
İşletmesi'nde damızlık olarak
yetiştiriliyor. Yaklaşık 150 bin
küçükbaş hayvanın
bulunduğu işletmede, yüksek
verimli 55 bin damızlık
koyundan elde edilen üstün
özellikli kuzular, veteriner
hekim, sağlık teknisyeni ve çobanlar
tarafından özenle takip ediliyor. Doğumların
başlamasıyla kuzu seslerinin yankılandığı işletmede,
yavruların her gün 2 defa aynı yer ve saatte
annelerini emmesi sağlanıyor. (AA)

Süt kuzularının
tarifsiz güzelliği
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Aydın'ın Nazilli ilçesindeki en
büyük yeşil alan olarak bilinen
Sümerpark, bakıma alındı.

Zamanla
kirlenen

yapay gölet,
içindeki
balıklar

korunarak
kontrollü bir

şekilde
boşaltıldı. Gölet zemininde oluşan
çamurlar iş makinelerinin de
yardımıyla tazyikli suyla
temizlendi. Gölet temiz ve ferah bir
görünüme kavuştu. (İHA)

YERİNİ ZİLLER ALDI
Muğla'da kentsel SİT alanı içinde
yer alan binaların tarihi kapı
tokmakları, temsil ettikleri kültür
ve yaşam biçimiyle beraber yok
olmak üzere. Çok azının bugüne
ulaşabildiği bu sanat eserleri,
teknolojiye yenik düşerek yerini
otomatik kapı zillerine bıraktı. 

165 YILLIK MİRAS
Üzerinde bulunan ve aksesuar
gibi görünen kapı tokmakları, ev
halkının sosyal, kültürel ve
estetik duygularına ilişkin birçok
manayı içeriyor. Yaklaşık 165 yıl
önce, çoğunlukla Rum ustalar
tarafından yapılan tokmaklar,
şimdilerde ilgi görmüyor. (DHA)
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‘Eğlenceli, güneşli ve

ENERJİK BAŞLANGIÇ
Konak Belediyesi’nin İzmir’i yeni yılda dansla
buluşturan etkinliğinde yüzlerce İzmirli,
tanınmış dans eğitmenleri Ayaz ve Hasan’la
birlikte Cumhuriyet Meydanı’nda dans etti.
Geniş katılımlı etkinlikte İzmirlilere,  Konak
Belediye Başkanı Nilüfer Çınarlı Mutlu da
eşlik etti. Başkan Mutlu, “Instagramda Ayaz
ve Hasan’ı takip ediyorum ve her sabah
onlarla güne başlamak, o enerjilerini
hissetmek bana çok iyi geliyor. Yeni yıl da aynı
bugün gibi güneşli, eğlenceli, neşeli, keyifli
olsun” dedi. (Haber Merkezi)

Aydın
Pehlivan

Aydın
Pehlivan

Aydın
Pehlivan

Aydın
Pehlivan

Aydın
Pehlivan

Aydın
Pehlivan

Aydın
Pehlivan

Aydın
Pehlivan

Aydın
Pehlivan

SÜMERPARK
pırıl pırıl oldu
SÜMERPARK
pırıl pırıl oldu
SÜMERPARK
pırıl pırıl oldu
SÜMERPARK
pırıl pırıl oldu
SÜMERPARK
pırıl pırıl oldu
SÜMERPARK
pırıl pırıl oldu
SÜMERPARK
pırıl pırıl oldu
SÜMERPARK
pırıl pırıl oldu
SÜMERPARK
pırıl pırıl oldu
SÜMERPARK
pırıl pırıl oldu
SÜMERPARK
pırıl pırıl oldu

KAPI TOKMAKLARI
ZAMANA DİRENİYOR

Nilüfer
Çınarlı
Mutlu

Nilüfer
Çınarlı
Mutlu

Nilüfer
Çınarlı
Mutlu

Nilüfer
Çınarlı
Mutlu

Nilüfer
Çınarlı
Mutlu

Nilüfer
Çınarlı
Mutlu

Nilüfer
Çınarlı
Mutlu


